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Sarı kırmızılıların Süper Lig’e geri dönmesinin İzmir’e sportif ve ekonomik katkılarını
değerlendiren uzmanlar, bu başarının kente artı bir değer kazandıracağını dile getirdi

21 ticaret borsası, ElüsMarket Ürün
Piyasası Aracı Kurumu Anonim
Şirketi’ni (ElüsMarket ÜPAK) kurdu.
Yeni kurulan şirketin Yönetim Kurulu
Başkanı aynı zamanda İTB Başkanı da
olan Işınsu Kestelli. � 9’da 

Gökyüzünde
buluşuyoruz

21 borsa ortak
yeni bir şirket

21 borsa ortak
yeni bir şirket

BUCA Belediye Lokantası,
öğrencilere ve dar gelirlilere
can suyu oldu. Uygun fiyatlarla
sağlıklı menülere ulaşma fırsatı
sunan lokanta, Bucalılardan 
tam not aldı.� 6’da 

KONAK Belediyesi Zabıta Müdürlüğü
ekipleri, yoğunluğun fazla olduğu
Alsancak’ta çalışmalarını artırdı. Zabıta
müdürü Ali Balık’ın da katıldığı çalışma
kapsamında 1469 Sokak’ta yer alan 
tüm iş yerlerinin ruhsat ve işgaliye
denetimi yapıldı. � 7’de

İYİ Parti’nin
yeni Genel
Başkanı
Müsavat
Dervişoğlu,
TBMM’deki
makamında
düzenlenen
törenle
mazbatasını
aldı. � 4’te

‘LOKOMOTİF OLABİLİR’
GÖZTEPE’NİN Süper Lig’de yer alacak
olmasının İzmir’e sağlayacağı katkılara
değinen ekonomist Tolga Genç, “İstanbul
takımlarının buraya gelişi ve buna bağlı olarak
farklı bir kitlenin de burada ekonomik hareket
yaratacak olması önemli. Bu durum sadece
kulübü değil esnafı bile etkiliyor. Bir de
burada uluslararası bir durum var. Sahiplik
yapısı gereği şimdiden dünyada tanınırlığı
olan bir takım Göztepe. Bunun aynı zamanda
turistik anlamda da faydaları olacaktır.
Göztepe bu anlamda lokomotif olabilir” dedi. 

TÜRKİYE Spor Yazarları Derneği İzmir Şube
Başkanı Ergin Karataş da, “Göztepe hem
taraftarıyla hem stadıyla hem de idari yapısıyla
Süper Lig seviyesinde bir kulüptü. Marka
değeri önemli bir kulüpten bahsediyoruz. O
açıdan Süper Lig’de olması şehrin
ekonomisine artı değer sağlayacaktır” dedi.
Karataş, “Göztepe’nin taraftar kökenli
kulüpler arasında da ülkede önemli bir yeri
var. Süper Lig’e mutlaka renk katacaktır. İzmir
marka değeri açısından önemli katkılar elde
edecek” ifadelerini kullandı.  � 5’te

Denizci kente
çok yakışacak

TÜRKİYE'NİNturizm geliri, yılın ilk
çeyreğinde geçen yılın aynı dönemine
göre yüzde 5,4 artarak 8 milyar 784
milyon 800 bin dolar oldu. � 9’da

CHP’li belediyelerin astığı borç pankartlarını eleştiren
Kasapoğlu, “Mazeretlerin arkasına sığınmasınlar” dedi 
AK Parti İzmir Milletvekili Mehmet
Kasapoğlu, “İzmir dünya şehri.
Yönetici olduysanız hiçbir
mazeretin arkasına sığınamazsınız.
Sorunlar varsa gayret göstererek

plan ve programlarla başarıya
ulaşacaksınız. Mazeret üretmek
İzmir’de büyükşehir başta olmak
üzere pek çok belediyenin alıştığı
bir davranış oldu” dedi.  � 4’te

‘MAZARET DEGIL
HIZMET URETIN’

Bülent
Arınç’tan

ÖZEL çıkışı

Anayasa 
trafiği
karışık

4
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Medical Point’e
BİR ÖDÜL DAHA

MEDICALPoint Hastanesi, Türkiye’nin en
iyi işverenlerinin belirlendiği araştırmada, 
18 şirket arasında 7’inci oldu. � 9’da

BU FUAR KAÇMAZ!

1 MAYIS 2024 ÇARŞAMBA
4 TL

GÜZEL İLKBAHARI ŞAHESER KAPATTI
İzmir Devlet Opera ve Balesi (İZDOB), klasik 

bale repertuvarının en ikonik eserlerinden Kuğu
Gölü Balesi'ni İzmirli izleyicilerle buluşturdu

Pyotr İlyiç Çaykovski'nin
Prens Siegfried ve
Odette'nin romantik ve
trajik aşk hikayesini
anlatan eserde Şef Tolga
Taviş, başkemancı Kemal
Tören eşliğindeki
orkestrayı yönetti. Genel
müdür Tan Sağtürk, Kuğu

Gölü'nün, sahnelenmesi
meşakkatli eserlerden
biri olduğunu söyledi.
Bornova Necdet Aydın
Sahnesi’nde gösterilen
eser 2, 4, 7, 9 ve 11 Mayıs
tarihlerinde de
sanatseverlerle 
buluşacak. � 12’de

kazimerkmen@gmail.com

Hal ve gidişat iyi!

4 AHMET DOĞRUYOL

Bu nasıl tasarruf?

KAZIM ERKMEN
ahmetdogruyol35@gmail.com

AYLA KUBLAY 10
ayla1kublay1@gmail.com

Doğanın isyanı mı, yoksa
bizim miskinliğimiz mi?
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IZMIR’E
CAN SUYU OLDU
GOZTEPEGOZTEPE

KARŞIYAKA Belediyesi, Evrensel Çocuk
Merkezi bahçesine inşa edilen
planetaryumda yeni bir etkinlik serisi
başlıyor. Çocuk ve gençlere hitap edecek
film gösterimlerinin devam ettiği
planetaryumda, yetişkinler için
‘Gökyüzünde Buluşuyoruz’
sloganıyla astronomi sohbetleri de
gerçekleştirilecek. � 6’da

Zabıtadan esnafa 
sıkı denetim var

‘MARKA DEĞERİ YÜKSEK’

MEMDUH
GÜNEY 

MEMDUH
GÜNEY 

Tolga Genç Ergin Karataş

GEÇMİŞTEN günümüze bir liman ve
ticaret kenti olmanın yanında
denizci bir kent olma özelliğini de
taşıyan, 1081’de Çaka Bey ile Türk
denizcilik tarihinin temellerinin
atıldığı İzmir, bu kimliğini pekiştiren
bir fuara ikinci kez ev sahipliği
yapmaya hazırlanıyor. � 5’te
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artış gösterdi
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NEFİSE KARATAY 
doğum gününü kutladı!
Nefise Karatay, sosyal medya

paylaşımlarıyla beğeni toplamaya
devam ediyor. Nefise Karatay'ın son

olarak kızı Maya ile pozları çok
konuşulmuştu. Ailesiyle doğum gününü
kutlayan Karatay, o anları Instagram
hesabından 'İyi ki varsınız sizi çok
seviyorum' notuyla paylaştı. Sevdikleriyle
beraber kamera karşısına geçen
Karatay'ın gözlerden uzak büyüttüğü kızı
Maya'yı görenler hayran kaldı. Ünlü ismin
kızı Maya için "Boynuz kulağı geçmiş",
"Kızın bayağı büyümüş", "Doğum günün
kutlu olsun" gibi yorumlar yapıldı.

SERTAB ERENER
tanıyamamış olabilirsiniz

Ünlü şarkıcı Sertab Erener’in değişimi
sosyal medyada gündem olmuştu.
Şarkıcı, kendisini eleştirenlere

paylaştığı yeni bir fotoğrafla göndermede
bulundu. Şarkıcı Sertab Erener
"Mecbursun" adlı şarkısını yeniden
seslendirerek klip
çekmişti ancak 59
yaşındaki Erener’in
yüzündeki değişim
sosyal medyada
gündem oldu.
Şarkıcının estetik
yaptırdığına dair
birçok yorum yapıldı.
Konuyla ilgili
sessizliğini koruyan
şarkıcı, yeni
paylaşımında "Çok yeni şarkı birikti, üçer
beşer çıkmaya hazır. Haber edeyim dedim.
Her dem albümü devam edecek ama şimdi
yeni şarkılar söylemek lâzım" dedi. Erener
daha sonra hakkında yapılan eleştirilere
yeni bir paylaşımla cevap verdi. Erener
"Yardımcı olayım tanıyamamış olabilirsiniz,
ben Sertab" ifadelerini kullandı.

İddialı tatil pozlarıyla
sosyal medyayı salladı
2019 yılında Serdar Ortaç'tan boşanan

İrlandalı manken Chloe Loughnan
sosyal medya paylaşımları ve özel

hayatıyla sık sık gündeme geliyor. Ünlü
isim bu kez Instagram hesabından
paylaştığı son pozuyla gündeme geldi.
İtalya'ya tatile giden ünlü isim beyaz
bikinisiyle verdiği pozlarını paylaştı.
Mimar Ferguson Hennesy ile aşk yaşayan
Loughnan geçen yaz evlilik teklifi almıştı.
İtalya'da tatile çıkan çift sık sık pozlarını
da paylaşmayı ihmal etmiyor. Chloe,
Amalfi’de beyaz bikinisiyle verdiği göz
kamaştırdı.

YUNUS
EMRE
ÇINAR
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Merakla beklenen ve
gelenekselleşen Swissôtel
Çocuk Karnavalı, bu yıl
onuncu kez minik
misafirlerini sınırsız eğlence
ve mutlulukla
buluşturmaya
devam ediyor.
Dovido’nun ana
sponsorluğunda;
Swissôtel Büyük
Efes ve Mandal
Ajans, bu sene de
“Dr. Behçet Uz
Çocuk Vakfı”
yararına bu
karnavalda el ele veriyor. 

Swissôtel Büyük Efes’ in
yemyeşil bahçelerinde, 4
Mayıs Cumartesi günü 11.00
– 17.00 saatleri arasında
gerçekleşecek Çocuk
Karnavalı, lezzetli menüsü

ve gün boyu sürecek
eğlenceli oyunlarla
renkleniyor. Etkinlik
kapsamında Bay Maki
pandomim çocuk tiyatrosu,

Topik'in Maceraları
kukla oyunu, Karlar
Ülkesi Tiyatrosu, bilim
gösterisi, bubble
show, jonglör gösterisi
ve İllüzyonist Enver
Ertaş'ın yanı sıra;
keyifli oyun parkurları
ve atölyeler de yer
alıyor. Gelirinin Dr.
Behçet Uz Çocuk

Vakfı'na bağışlanacağı 10.
Swissôtel Çocuk Karnavalı
biletleri, Swissôtel 
Büyük Efes'te ve
www.bubilet.com.tr/izmir/et
kinlik sitesi üzerinden satışa
sunuluyor.
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TANINMIŞ 
Astrolog, Spiritüel

danışman Senem Ok,
şifa dolu terapilerin
uygulandığı bir tesisi

hizmete sokmanın
mutluluğunu ve

gururunu aynı anda
yaşadı. Apollon Atölye

Gaziemir’de çocuklara

özel İngilizce atölyeler

ile anne ve çocukların

birlikte katılacağı yoga
etkinlikleri de fark

yaratıyor. Gaziemir’e
yeni bir soluk getiren

Apollon Atölye Gaziemir
çok sayıda seçkin
davetlinin katılıdğı 

muhteşem bir 
etkinlikle 
kapılarını 

açtı.  
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Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi İmmunoloji ve Alerji Hastalıkları Ünitesi’nde yıllık ortalamada
günde 2-3 olan hasta başvurusu, polen yoğunluğunun artmasıyla 20'nin üzerine çıktı

Ağaç ve bitkilerin baharla
birlikte yaydığı polen yoğunluğu,
Ege Üniversitesi ve Meteoroloji
Genel Müdürlüğü’nün ortak
çalışmasıyla yayınlanan Polen Alerji
Bülteni'ne yansıyor. Polen kaynaklı
alerjilere karşı tahmin ve uyarı
amaçlı olarak her gün güncellenen
bültende alerjik rahatsızlıkları
bulunanların polenden etkilenme
olasılığı 24-30 Nisan arasında
"yüksek" kategoride gösteriliyor.

Bültende atmosferde çam, meşe,
ısırganotugiller, sinir otu ve
buğdaygillerin polenlerinin çok
yoğun olduğu ifade ediliyor.
GÜNLÜK BAŞVURU ARTTI

Ege Üniversitesi Göğüs
Hastalıkları Ana Bilim Dalı
İmmunoloji ve Alerji Hastalıkları
Ünitesi sorumlusu Doç. Dr. Göksel,
bu dönemde özellikle çayır
polenlerinin yoğunlaştığını, bu
polenlere alerjisi olanların yoğun
burun akıntısı, göz yaşarması,
uykusuzluk, boğazda bir şey takılma
hissi gibi belirtilerle hastaneye
başvurduklarını anlattı. Polen
yoğunluğunun haziran sonuna
kadar süreceğini aktaran Göksel,
yıllık ortalamada günlük 2-3 hasta
başvurusu alırken son haftalarda

bunun 20'nin üzerine çıktığını dile
getirdi. Son dönemde genç hasta
başvurularının sıklaştığını
gördüklerini dile getiren Doç. Dr.
Göksel, "Polen alerjisi aslında
genetik. Hastalar bunu sadece
bahar dönemlerinde, polenler
ortaya çıktığında yoğun hissettiği
için bize geliyorlar. Aslında hastalık
yıl boyu devam ediyor. Son yıllarda
artan çevre kirlilikleri, nüfus artışı,
yaygın salgınlar dünyadaki tüm

canlıları etkilediği gibi
polenleri de etkileyerek
hastalık yapıcı potansiyellerini
arttırdı. Artık daha fazla sayıda
alerji hastası görüyoruz. Çok sık
kronik öksürük, göz yaşarması,
burun akıntısı geliyor" dedi.

ALERJİK HASTALIKLAR
Polen yoğunluğuyla birlikte toz

taşınımının da alerjik rahatsızlıkları
tetiklediğine değinen Göksel, "İklim

değişikliğinin etkisiyle sahra tozu
taşınımları çok arttı. Alerjisi

olan kişiler dış ortam
faktörlerine normal
insanlardan daha fazla
duyarlı. Toz, sigara
dumanı, uygunsuz kokular,
hatta güzel kokular bile

alerji hastasını rahatsız
edebiliyor. Yapılacak üç temel

yaklaşım; bir neye alerjiniz var,
ona göre korunma önlemleri
veriyoruz. İki, düzenli ilaç tedavisi
yapıyoruz. Üçüncüsü de hiçbir şeyin
işe yaramadığı durumlarda aşı
tedavisini uygulayabiliyoruz. Alerjik
belirtiler yaşayanların uzmana
görünene kadar maske takarak
korunmalarını öneriyorum.
Maskeler özellikle hava kirliliğinin
ve polenlerin çok arttığı günlerde
işe yarıyor” diye konuştu. (AA)

Polen ve toz taşınımı 
İÇİN MASKE ÖNERİSİ

İzmir Kent Konseyi bünyesinde
kurulan Afetler Çalışma Grubu ve paydaş
STK'ların iş birliği ile sempozyum
gerçekleştirildi. Sempozyumda moderatör
olarak görev yapan İZ-AFED (İzmir Afet
Bilinci, Çevre ve İklim Farkındalığı
Derneği) Başkanı ve afet yönetimi uzmanı
Servet Ertaş, sempozyumun "afetlere
dirençli İzmir" hedefi için, bir dönüm
noktası olmasını dileyerek toplantıyı açtı.

Ertaş, afetlere dirençlilik denilince
sadece depremin akla geldiğini ancak
sadece depremi deği, sel, su baskını,
fırtına, taşkın ve heyelan gibi farklı afet
tiplerinin de önemli riskler oluşturduğunu

söyledi. Sempozyumun sadece yapılmış
olmak için değil, bundan sonrası için de
bir yol haritası olması önerildi. İzmir'i
afetlere karşı korumak mücadelesinde
yerel yönetimlere çok çok önemli görevler
düştüğü, yeni dönemde göreve gelen
belediye başkanlarından umutlu olunduğu
belirtildi. 

Afetlerin tüm toplumu ilgilendiren
konu olduğu bildirilerek, bu konuda tüm
kurum ve kuruluşların, yerel yönetimlerin
ve STK'ların ortak çalışmalar yapmaları
gerekeceği masaya yatırıldı. Etkinlik
hatıra fotoğrafı ile sona erdi. 
(Haber Merkezi)

Isparta'da görevi başında
geçirdiği trafik kazasında şehit
olan trafik polisi Yonuz Turan
için İl Emniyet
Müdürlüğü'nde tören
düzenlendi. Şehit polise, radar
levhasını koymak için ekip
aracından indiği sırada başka
bir otomobilin çarptığını ifade
eden Isparta Valisi Aydın
Baruş, "Polis memurumuz
olaydan sonra hastaneye
kaldırıldı ancak şehit oldu.
Görevi başında şehit olan
kardeşimize Allah'tan rahmet
diliyorum" diye konuştu.
Kazanın olduğu bölgede görüş
açısından bir sıkıntı olmadığını
dile getiren Baruş, "Sebebini
savcılığımız soruşturacak.
Kazaya karışan araçtakiler
askeri personel, muhtemelen
Eğirdir'e görev yerine
gidiyorlardı. Onlarda önemli

bir yaralanma yok,
tedavilerinin ardından taburcu
oldular. Olayda kimin kusurlu
olduğu, kazaya neyin
sebebiyet verdiği ortaya
çıkacaktır. Şehidimiz,
Afyonkarahisar'ın Sandıklı
ilçesi nüfusuna kayıtlı.
Isparta'da yapacağımız
törenin ardından
memleketine uğurlayacağız"
dedi. Turan için Isparta İl
Emniyet Müdürlüğü
bahçesinde tören düzenlendi.
Isparta Şehir Hastanesi'nden
alınan şehidin naaşı, helallik
için önce evine ardından
Isparta İl Emniyet Müdürlüğü
avlusuna getirildi. Turan'ın eşi
Aynur Turan ve yakınları
şehidin tabutuna sarılarak
ağladı. Turan'ın mesai
arkadaşlarının da gözyaşı
döktüğü görüldü. (AA)

Şanlıurfa Cumhuriyet Başsavcılığı
koordinesinde yürütülen soruşturma kapsamında,
telefonla aradıkları kişilere kendilerini polis,
hakim ve savcı olarak tanıtarak dolandırıcılık
yapanlara yönelik operasyon düzenledi. Şanlıurfa
merkezli İstanbul, İzmir, Adana, Bursa, Sinop ve
Kocaeli'de belirlenen 23 adrese eş zamanlı
düzenlenen şafak operasyonunda 21 şüpheli
gözaltına alındı. Adreslerde yapılan aramalarda,
19 cep telefonu, 21 SIM kart, bir dizüstü bilgisayar
ile 2 flash bellek ele geçirildi. Gözaltına alınan
şüpheliler, işlemleri için emniyet müdürlüğüne
götürüldü. Operasyonla, 7 milyon 560 bin liralık
mağduriyetin önüne geçildiği bildirildi. (AA)

Dolandırıcılara bingo!
7 şehirde operasyon

Afyonkarahisar Güvenevler Mahallesi’ndeki bir
rezidansta bulunan ofiste meydana gelen olayda
Süleyman Bayrakçeken ile iş yerine gelen kardeşi G.B.
arasında kısa süreli görüşmenin ardından tartışma çıktı.
Sebebi henüz belirlenemeyen tartışmanın kavgaya
dönüşmesi sonrasında G.B., ağabeyini vücudunun çeşitli
yerlerinden bıçakladı. G.B. olay yerinden kaçarken,
yaralanan Süleyman Bayrakçeken ambulansla
Afyonkarahisar Devlet Hastanesi'ne götürüldü. Burada
tedaviye alınan Süleyman Bayrakçeken müdahalelere
rağmen kurtarılamadı. Olay yerinde bulduğu bıçağa el
koyan polis ekipleri, kaçan G.B.'yi yakalayıp, gözaltına
aldı. Olayla ilgili soruşturma devam ediyor. (DHA)

Kardeş katili köşe
bucak aranıyor!

DHKP/C baskını!
2 zanlı yakalandı

İzmir'de terör örgütlerine yönelik
operasyonlar hız kesmeden devam
ediyor. İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı
Terör Suçları Soruşturma Bürosu
tarafından silahlı terör örgütü
DHKP/C'ye yönelik yürütülen
soruşturma kapsamında örgüt ve
mensuplarını övücü nitelikte
paylaşım yapan 3 şüpheli tespit edildi.
Polis ekiplerince belirlenen
adreslere düzenlenen operasyonda
zanlılardan 2'si yakalandı. Diğer
şüphelinin yakalanması için
çalışmalar sürüyor. (DHA)

Umuda yolculuk
tam gaz devam

Sahil Güvenlik Komutanlığı
ekipleri, Çeşme açıklarında İnsansız
Hava Aracı (İHA) ile yaptığı denetimde
lastik bot içerisinde bir grup kaçak
göçmen tespit etti. Bölgeye giden
ekipler, lastik botta bulunan 34 kaçak
göçmeni yakaladı.

Öte yandan göçmen kaçakçılığıyla
ilgili bağlantısı olduğu tespit edilen 4
şüpheli de Sahil Güvenlik Kolluk
Destek Timi ve Alaçatı İlçe Jandarma
Komutanlığı ekiplerin ortak
çalışmasıyla yakalandı. (DHA)

Neyse ki can
kaybı olmadı

Yukarıkızılca Kemalpaşa
Caddesi'nde seyreden Y.B.
yönetimindeki otomobil, karşı yönden
gelen G.K. idaresindeki otomobille
çarpıştı. Çarpışmanın etkisiyle
otomobil devrildi. Kazada sürücüler
ile otomobilde bulunan T.K. ve E.K.
yaralandı. Kemalpaşa Devlet
Hastanesi'ne kaldırılan yaralıların
hayati tehlikesinin bulunmadığı
öğrenildi. Kaza nedeniyle kapatılan
yol, ekiplerin çalışmasının ardından
tekrar trafiğe açıldı. (AA)
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Süleyman
Bayrakçeken

Şehit trafik polisine 

SON GÖREV

Hedef, afetlere karşı 
DİRENÇLİ KENT!

Özlem 
Göksel
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‘ENKAZ EDEBİYATI 
asla çözüm vermez!’

Egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

Önceki dönem Gençlik ve Spor
Bakanı AK Parti İzmir Milletvekili
Mehmet Kasapoğlu ve İzmir İl
Başkanı Bilal Saygılı, İl
Başkanlığı’nda basınla bir araya
geldi. Seçim döneminin yoğun bir
tempoyla geçirildiğini söyleyen İl
Başkanı Saygılı, “Çok zor geçen
süreçlerin ardından seçim
süreçlerine girdik ve
Cumhurbaşkanı Erdoğan
önderliğinde demokrasi anlamında
yara almadan bu süreçleri geride
bıraktık. Cumhuriyet Halk Partisi
delegelerinin mücadelelerini ortaya
koyacakları süreci bekliyoruz. Bu
süreçte de ben ve vekillerimiz
İzmir’in sorunlarını Ankara’ya
götürerek çözümlerle buraya
dönmek istiyoruz. Sürecin iyi
değerlendirilmesi için çalışıyoruz”
ifadelerini kullandı. 

“TAKİPÇİSİ OLACAĞIZ”
“Cumhur İttifakı olarak büyük

bir çaba ortaya koyduk” diyen
Önceki dönem Gençlik ve Spor
Bakanı AK Parti İzmir Milletvekili
Mehmet Kasapoğlu, “İzmir dünya
şehri. O yüzden İzmir’in bir yerel
yönetim mantığıyla çok çalışılması
kanaatindeyiz. Başta güvenli
konutlar konusunda ciddi
çalışmalar yapılması gerekiyor.
İzmirlinin yaşam kalitesiyle ilgili
çevreyle ilgili sosyal yaşamla ilgili
İzmir’in kadınları ve çocukları için
çok ama çok ciddi faydalar ortaya
konulması gerekiyor. Bu yüzden
seçilen tüm herkese bu
sorumluluğun ne kadar önemli bir
sorumluluk olduğunu ve bunun
takipçisi olacağımızı aynı zamanda
gayretleri destekleyeceğimizi
belirtmek istiyorum” ifadelerini
kullandı. 

Karşıyaka stadıyla ilgili
açıklamalarda bulunan Kasapoğlu,

“Biliyorsunuz üç stadın temelini
attık. Karşıyaka, Göztepe ve
Alsancak statları. Üç stat için de
çok özel projeler hazırladık.
Üçünün temelini aynı anda attık.
İlk açacağımız stat Karşıyaka
olacaktı. Maalesef hep
bahsettiğimiz çevreler
mahkemelere gitti. 200 milyon
liraya yakın yapılmış bir maliyet
vardır. 

Biz bu yola çıkarken bu üç stadı
yapma gayesiyle çıktık ikisini de
bitirdik. Samimiyetle başladık
samimiyetle bitirdik ama maalesef
Karşıyaka Stadı’nda engellerden
dolayı başarıya ulaşamadık. Cemil
Bey o zaman Karşıyaka Belediye
Başkanı’ydı. Görüştük, bize ‘Tunç
Bey ile yapacağız’ dendi ve
protokolleri gönderdik. Biz her
zaman katkıdan yanayız. Bu
konuda ne gerekiyorsa ilgili
süreçleri takip edip destek verelim.

Kendisiyle buluştuğumuzda da
konuşacağız. Devir noktasında
hazırız. Seçimde vadetti, kendileri
devralıp bitireceklerine dair. Bu
süreçler en hızlı şekilde işlesin
istiyoruz. Onların da gayretiyle bu
süreçte birlikte adım atarak
bitireceğiz” ifadelerini kullandı. 

‘ÖNEMLİ GÖREVLERİ VAR’
Belediyelere asılan pankartlarla

ilgili gelen soruya cevap veren
Kasapoğlu, “Yönetici olduysanız
hiçbir mazeretin arkasına
sığınamazsınız. Sorunlar varsa
gayret göstererek plan ve
programlarla başarıya
ulaşacaksınız. 94 yılında
Cumhurbaşkanımız İstanbul’da
belediye başkanı seçildiğinde nasıl
bir şehir devralmış biliyoruz.
Herkes bu dönemleri hatırlıyor.
Başarmak için hiçbir mazeret
tanımıyoruz ve inanıyorum ki

belediyelerin yöneticilerin bu
mazeretlerin arkasına sığınmadan
sorunları aşmalarını temenni
ediyoruz. Çünkü İzmir halkı
başarıya odaklı. Şehircilik
sorunlarının birer birer
çözülmesine ihtiyacı var.
Dokunulması gereken pek çok alan
var. Enkaz edebiyatı hiçbir zaman
çözüm vermez” dedi.  Belediyelerin
önümüzdeki beş yıllık süreçteki
mali durumları için pozitif bir
başlangıç olması gerektiğini
değerlendiren Kasapoğlu,
“Hükümet olarak bundan sonra da
tüm belediyelere yine aynı ölçüde
davranılacak. Halkın menfaatine
uygun olan ne varsa destekliyoruz
ancak yanlış ve eğri olan ne varsa
mutlaka karşısında duracağız.
Mazeret üretmek İzmir’de
büyükşehir başta olmak üzere pek
çok belediyenin alıştığı bir davranış
oldu” dedi.

CHP’li belediyelerin astığı borç pankartlarını eleştiren eski Gençlik ve Spor Bakanı AK
Parti İzmir Milletvekili Mehmet Kasapoğlu, “Mazeretlerin arkasına sığınmasınlar” dedi

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu,
TBMM’ndeki makamında düzenlenen törenle
mazbatasını aldı. Mazbatasını aldıktan sonra
açıklamada bulunan Dervişoğlu, “Görevimin ve
sorumluluğumun farkındayım. Dava arkadaşlarımıza
layık olmak için elimden geleni yapacağım. Milletimize
hizmet yolculuğunu da dava arkadaşlarımla el ele
gönül gönüle sürdürme gayretine gireceğim.
Türkiye’nin yaralarını birbirimize sarılarak saracağız.
Türkiye’nin sıkıntılarını gönül birlikteliğiyle aşmaya
çalışacağız. Önümüze çıkarılmak istenen engelleri de
birbir geçeceğiz. Hiçbir şey eskisi gibi olamayacak.
Bugünden itibaren mazbatamı aldım. Yarın da genel
başkanımızdan görevi teslim alacağım” dedi. (İHA)

‘Hiçbir şey eskisi 
gibi olamayacak!’

TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, Anayasa
çalışmaları kapsamında CHP Genel Başkanı Özel
ile görüştü. Kurtulmuş, Türkiye Anayasa
görüşlerini almak için siyasi parti gruplarını ziyaret
ettiğini belirterek, “Parlamentoda oluşabilecek en
yüksek konsensüsle mümkünse 400’ün üzerinde
bir ittifakla, ulusal mutabakat metni olarak
Türkiye’nin yeni Anayasası ortaya çıksın” dedi. Özel
ise “Yoksulluk, açlık, işsizlik, üst düzeyde
beklentileri varken yeni bir anayasa beklentisi
toplumun taleplerinin neresindedir onu tartmak
lazım. Partinin yetkili kurullarında bir konuyu
değerlendirmeden doğrudan cevap vermeyi parti
içi demokrasiye ve yönetim anlayışına uygun
görmeyiz” ifadelerini kullandı. (İHA)

Anayasa trafiği
tam gaz sürüyor
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Hal ve
gidişat iyi!

31 Mart Mahalli İdareler seçimlerinin
ardından bugün tamı tamına bir ay geçti.
Biliyorsunuz İzmir'de büyükşehir ve 28
belediyeyi CHP aldı. AK Parti ve MHP'ye
de birer belediye düştü. Yani ezici çoğunluk
CHP'de. Anlayacağınız 4,5 milyonluk bu
kentin tüm yükü, bakımı, imarı merkeziyle
kırsalıyla CHP'li başkanların sırtında. Ya bu
deveyi güdecekler ya da 5 yıl sonra bu
diyardan gidecekler. Gitmemek için de
dediğim gibi bu kente gözleri gibi
bakacaklar. 

Bunun büyük bir sorumluluk olduğuna
inanıyorum. Umarım büyüğünden
küçüğüne sevgili başkanlar da benim gibi
inanıyordur. Zira geçen yıllar içinde bu
kente yeterince itina gösterilmedi. Kentin
göz önündeki mevkileri üç beş ağaç ve
çicek, bir iki parkla süslendi ama arka
bahçe dediğimiz kenar semtler verilen
sözlere rağmen maalesef hep ihmal edildi.

Fuarımız dediğimiz güzelim Kültürpark
bile adeta kaderine terkedildi. Berduş
yatağı oldu. Ne havuzuna bakıldı, ne
çimenine hatta organik diyerekten patlıcan
biber satılan pazaryeri bile yapıldı. İzmir'in
Hayd Parkı, Central Parkı olacağına,
rahmetli Dr.Behçet Uz'un kemiklerini
sızlatırcasına kaderine terk edildi. Bu
yüzden de çok sayıda eleştiri hala
hafızalarda.

Bakıyorum Büyükşehir Belediyemiz 800
küsur personel ve onlarca ekiple büyük bir
temizlik harekatı başlatmış. Allah gayret
kuvvet versin. İzmir'in böyle bir seferberliğe
ihtiyacı vardı. Ancak bu yetmez. Bir altyapı
seferberliğine de muhtaç. Bu kentin yolları
yamalı bohçadan beter. 

İZBETON bu iş için kurulmuş bir
belediye şirketi. Bu şirket yeri geldi metro
inşaatını yüklendi, yeri geldi kentsel
dönüşüme omuz verdi. Bunlara diyeceğimiz
bir şey yok. Ancak bir kamu şirketi asli
görevini bırakıp başka işlerle meşgul
edilirse kent çökmüş bir yol altyapısıyla
karşı karşıya kalır. 

CHP Genel Başkanı Sayın Özgür Özel'in
tasarruf konusunda partili belediye
başkanlarını uyarmasını değerli buluyorum.
Ancak çok zor ve denetlenmesi güç bir
konu. Dilerim bu önemli tembih layıkıyla
yerine getirilir. Biz de takipçisi olacağız.

Bir tebrik de Bayındır'ın çiçeği burnunda
Belediye Başkanı Sayın Davut Sakarsu'ya.
Kucağında bulduğu 25.Uluslararası Çiçek
Festivali'nden ekibi ile birlikte yüzünün
akıyla çıktı. Tabii ki Büyükşehir Belediyesi
ve onun yeni Başkanı Sayın Dr.Cemil
Tugay'ın da destekleriyle. Bayındır'a ve
çiçekçilik sektörü ile çiçekseverlere
unutulmaz 4 gün yaşattılar. Emeği geçenleri
kutluyorum.

Aliağa ve Menemen belediyeleri ile Aydın
ve Serkan başkanları kutlamadan geçmek
olur mu? Onlar zaten çalışmalarının
karşılığını hemşerilerinin teveccühü ile
yeniden seçilerek aldılar. 

İzmir için hal ve gidişat şimdilik iyi.
Allah halka hizmeti şiar edinen tüm

başkanların ayaklarına taş değdirmesin.

kazimerkmen@gmail.com

Numan
Kurtulmuş

Özgür
Özel

Mustafa
Turan

Bülent Arınç’tan Özgür Özel çıkışı

Eski TBMM Başkanı Bülent
Arınç, özel bir televizyon kanalında
dikkat çeken açıklamalarda
bulundu. CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'i başarılı bulduğunu
belirten Arınç, geçmişte yaşadığı bir
anısını da paylaştı. Arınç, “Her
şeylerini bana borçlu olan
insanların bile kaçarak, korkarak
gelmediği bir yerde Özgür Özel

benim hukukumu korudu. Ben
bunu unutmam. Ama ben hayatıma
CHP'ye oy vermedim. Vermeyi de
düşünmem. Bu ayrı bir şey. Nasıl
CHP'liler benim dürüstlüğüm,
namuslu oluşum karşısında beni
takdir ediyorlarsa, ben de bu
yaptığından dolayı ona teşekkür
ediyorum her zaman" dedi. 
(Haber Merkezi)

Kamu yatırımları masaya yatırıldı
31 Mart Mahalli İdareler Genel

Seçimleri’nde Ödemiş Belediye
Başkanı olarak seçilen Mustafa
Turan, ziyaretlerini hızlı bir
şekilde sürdürüyor. İzmir Valisi
Süleyman Elban’ı makamında
ziyaret eden Başkan Mustafa
Turan, ilçe turizmini desteklemek
üzere tarihi Birgi, Lübbey ve
Efeler Yolu rotasında kamu
kurumlarıyla birlikte önemli
çalışmalara imza atacaklarını
belirtti. Başkan Turan, “Ödemiş,
tarihi, doğası, üretim yelpazesi ile

İzmir’in en güzel ilçelerinden biri.
İlçemizin kültürel, sosyal,
ekonomik gelişimini sağlamak
yerel yönetimler olarak en büyük
görevimiz. Bu çalışmalarımızı
sadece belediye olarak değil,
ilçemizde ve ilimizde hizmet
veren tüm kurumların işbirliği ile
gerçekleştireceğiz. Sayın
Valimizin desteği ile ilçemizdeki
turizm çalışmalarına önem
vereceğiz” dedi. Vali Elban,
Başkan Turan’a görevinde
başarılar diledi. (Haber Merkezi)

Süleyman
Elban

Bülent
Arınç

Özgür
Özel

Bilal 
Saygılı

Mehmet
Kasapoğlu

Hakan
Yıldız

MEMDUH
GÜNEY 

Müsavat
Dervişoğlu
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Geçmişten günümüze bir liman ve
ticaret kenti olmanın yanında denizci
bir kent olma özelliğini de taşıyan,
1081’de Çaka Bey ile Türk denizcilik
tarihinin temellerinin atıldığı İzmir, bu
kimliğini pekiştiren bir fuara ikinci kez
ev sahipliği yapmaya hazırlanıyor.
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin ev
sahipliğinde, İZFAŞ ve ED Fuarcılık
ortaklığı ile Fuarizmir’de
düzenlenecek MAST İzmir Boat Show -
Tekne, Tekne Ekipmanları ve Deniz
Aksesuarları Fuarı, bugün
ziyaretçilerini ağırlayacak. MAST İzmir
Boat Show, dünyaca ünlü tekne
markaları, sektörün büyük yerli üretici

tekne, ekipman ve aksesuar firmaları
bir araya gelecek. Sektöre yön veren
bir platform olma özelliğini taşıyan
fuar, son trendleri ve yenilikleri
yakından takip eden deniz tutkunları
için de bir buluşma noktası olma

niteliği taşıyor. Fuarda boyları 3
metreden 16 metreye kadar değişen
motoryat, yelkenli, trawler, sürat
tekneleri, son teknoloji botlar ile
ekipman ve aksesuarları yer alacak.
300’den fazla teknenin sergileneceği,
tekne ve yat sektörünün birçok
anlaşmaya imza atacağı fuar, hem
sektöre hem de şehrin ekonomisine
katkı sağlayacak. Üretimde dünyada
ilk üç ülke arasında yer alan, kaliteli
üretimiyle dünyanın birçok
noktasından talep gören Türkiye’nin,
fuarla birlikte sektördeki iş hacminin
artması da hedefleniyor. 
(Haber Merkezi)

Deniz tutkunları için bu fuar kaçmaz!

İnsanın evrensel yaşam yolculuğunu
derinlemesine keşfetmek üzere önemli
sorulara yanıt arandığı etkinlik,
EGİAD üyesi ve Elifin Yolculuğu
kitabının yazarı Erhan Aslan’ın
katıldığı bir söyleşi ile EGİAD Dernek
Merkezi’nde gerçekleşti. Erhan Aslan
yaptığı sunumda, “İnsanın Evrendeki
Yolculuğu” başlıklı söyleşisi ile dikkati
çekti. Hayata ilişkin sorguladığımız, in-
sana dair pek çok konunun ele alındığı
etkinlikte, İnsanın evrensel yaşam yol-
culuğunu derinlemesine keşfetmek
üzere önemli sorulara yanıt arandı.
Aslan, “Benim için muazzam bir yolcu-
luktu. Şimdi, deneyimlerimi dostlarla
paylaşarak yaşam amacıma hizmet
etme zamanı” dedi. Tekâmülün bil-

incin evrimleşmesi ve yüksek benle hı-
zlanması olduğunun altını çizen Aslan,
"Bilgiye sahip olmakla idrake sahip
olmak arasındaki derin boşluğun
karşılanması, ne koyu bir inançla bir
sisteme tutunmaktan, ne de onları yok
saymaktan geçiyor. Insanlığa bu
konuda en çok yol gösteren kaynaklar
inanç sistemleri olmuştur. En ilkel se-
viyelerden, semavi dinlere kadar insan-
lık kadar eski olan bu manevi ve sosyal
kılavuzların birçoğu hali hazırda da
referans olma özelliğini sürdürmekte-
dirler." dedi. Erhan Aslan, dünyanın
tekâmül okulu olduğunu, bilinçli
farkındalık ve idrak yolunda iler-
lemenin önemine değindi.
(Haber Merkezi)

Egetelgraf.com’dan 

Memduh Güney’in haberi
Profesyonel liglerin başladığı

tarih olan 1959 yılından itibaren
29 kez Süper Lig’de İzmir’i tem-
sil eden Göztepe, 2021-2022 se-
zonundan sonra tekrar Süper
Lig’e çıkma başarısı
gösterdi. Göztepe’nin
bu başarısı
Türkiye’nin en önemli
liman kentlerinden ve
ekonomi katkısı göz
ardı edilemeyecek se-
viyedeki İzmir için çok
büyük anlam taşıyor.
Göztepe’de yapılan
yatırımın ekonomik
anlamda birinci ligde
ve Süper Lig’deki
karşılığının farklı ola-
cağını belirten ekono-
mist Tolga Genç,
Göztepe’nin stadyumunu her
zaman doldurabilen bir takım
olduğunu söyledi. Genç,
“Önümüzdeki yıl doluluk
oranının artma ihtimali yüksek.
Bilet gelirleri, ürün satışları ve
sponsorlukların camiaya pozitif
yansımaları olacaktır. Şu an için
sponsor desteği anlamında sıkın-

tısız giden bir takım var.
Önümüzdeki yıl bu alanda
genişleme yaşanması da
muhtemel” dedi. 
‘LOKOMOTİF OLABİLİR’

Göztepe’nin Süper Lig’de yer
alacak olmasının İzmir’e sağlaya-

cağı katkılara da
değinen Genç, “İs-
tanbul takımlarının
buraya gelişi ve
buna bağlı olarak
farklı bir kitlenin
de burada
ekonomik hareket
yaratacak olması
önemli. Bu durum
sadece kulübü değil
esnafı bile etkiliyor.
Bir de burada ulus-
lararası bir durum
var. 

Sahiplik yapısı
gereği şimdiden dünyada tanınır-
lığı olan bir takım Göztepe.
Bunun aynı zamanda turistik an-
lamda da faydaları olacaktır.
Örnek vermek gerekirse,
geçtiğimiz hafta sonu İzmir’de
yapılan bisiklet yarışı organizasy-
onu bile bu noktada fark yarat-
mak açısından önemli. Fransa,

İspanya, Belçika yıl içerisinde
birçok organizasyon düzenley-
erek turist çekebiliyor. Göztepe
de bu anlamda bir fark yarata-
bilir. Müzenin, stadın ve
taraftarın coşkusuyla dünyada
ilgi çekmeye aday bir takım. Bu
durum İzmir’deki diğer kulüpleri
de olumlu etkileyecektir.
Göztepe bu anlamda lokomotif
olabilir ve zincirleme bir etki
yaratabilir” ifadelerini kullandı. 
‘MARKA DEĞERİ YÜKSEK’

“Göztepe gibi
taraftar potansiyeli
yüksek bir camianın
Süper Lig’e çıkması
önemli bir olay”
diyen Türkiye Spor
Yazarları Derneği
İzmir Şube Başkanı
Ergin Karataş,
“Göztepe hem
taraftarıyla hem
stadıyla hem de idari
yapısıyla Süper Lig
seviyesinde bir
kulüptü. Bunu da iki
yıl ayrı kaldığı Süper
Lig’e geri dönerek tekrar kanıt-
ladı. Marka değeri önemli bir
kulüpten bahsediyoruz. O açıdan

Süper Lig’de olması şehrin
ekonomisine artı değer sağlaya-
caktır” dedi. 
İZMİR’E ARTI DEĞER

“İnsanların hayal ettiği bir
Süper Lig” var diyen Karataş,
“Şu an Pendik, Kasımpaşa gibi
takımların seyirci sayıları düşük.
Taraftar, köklü takımların mü-
cadelesini izlemek istiyor. Bu
hem şehir ekonomisine hem
kulüp ekonomisine olumlu yan-
sıyan bir durum. 

Ürün satışları,
bilet satışları, maç
günü bölgede
yaşanan ekonomik
hareketlilik gibi fak-
törler hep artı değer
kazandırıyor. Gözte-
pe’nin taraftar
kökenli kulüpler
arasında da ülkede
önemli bir yeri var.
Süper Lig’e mutlaka
renk katacaktır.
Şehir ekonomisi
önümüzdeki yıl
büyüyecektir ve

İzmir marka değeri açısından
önemli katkılar elde edecektir”
ifadelerini kullandı. 

Erhan Aslan ile “Elif’in Yolculuğu”
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‘Topyekün başarı 
hikayesi yazacağız’
Konak mahalle muhtarlarıyla bir

araya gelen Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu yeni dönemde,
herkesin birbirine destek olduğu,
dayanışmanın yaşandığı yeni nesil
bir yönetim anlayışla hizmet
üreteceklerini söyledi. Başkan
Mutlu, “Eski usül çalışma anlayışı
bir kenara bırakıldı. Büyük bir
dayanışma içinde; sen ben ayrımı
olmadan çalıştığımız bir yönetim
anlayışını İzmir’e getirmek
istiyoruz. Topyekün bir başarı
hikayesi yazacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

Hemşire adayları
böyle ders verdi
Ege Üniversitesi Öğrenci Dekanlığı ile

Hemşirelik Fakültesi iş birliğinde,
Ruh Sağlığı ve Hastalıkları
Hemşireliği Anabilim Dalı üçüncü
sınıf uygulamaları kapsamında
“Depresyon Dedikleri Bu Mu?”
başlıklı etkinlik düzenlendi.
Depresyon konusunda doğru
bilinen yanlışlara dair farkındalık
oluşturmanın amaçlandığı etkinlik,
EÜ Öğrenci Dekanlığı AROM binası
yanında açık havada gerçekleşti.
Etkinlikte hemşirelik öğrencileri
yaşıtlarına depresyon hakkında
bilgiler verdi. (Haber Merkezi)

LPG ithalatında 
yüzde 11’lik düşüş
Enerji Piyasası Düzenleme

Kurumunun şubat ayına ilişkin
"LPG Piyasası Sektör Raporu"na
göre, rafinerici ve dağıtıcı lisansı
sahiplerince Cezayir, ABD, Rusya,
Norveç, Kazakistan, Yunanistan ve
Libya’dan ithalat yapıldı. LPG
ithalatı, şubatta geçen senenin aynı
ayına göre yüzde 11,45 azalarak
254 bin 876 tona düştü.Bu
dönemde, rafinerici ve dağıtıcı
lisansı sahiplerince yapılan LPG
ihracatı ise yüzde 47,34 artarak 47
bin 137 ton oldu. (AA)

Nilüfer 
Çınarlı Mutlu

Erhan 
Aslan

Alp Avni
Yelkenbiçer

Tolga Genç

Ergin Karataş

Süper Lig’e hareket
ekonomiyebereket!
Süper Lig’e hareket
ekonomiyebereket!
Süper Lig’e hareket
ekonomiyebereket!
Süper Lig’e hareket
ekonomiyebereket!

Göztepe’nin Süper Lig’e geri dönmesinin İzmir’e sportif
ve ekonomik katkılarını değerlendiren uzmanlar, bu

başarının kente artı bir değer kazandıracağını dile getirdi

Süper Lig’e hareket
ekonomiyebereket!

MEMDUH
GÜNEY 
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BUCA’DA DAR GELİRLİLERE CAN SUYU OLDU

Buca Belediye Lokantası, öğrencilere ve dar
gelirlilere can suyu oldu. Uygun fiyatlarla
sağlıklı menülere ulaşma fırsatı sunan lokanta,
Bucalılardan tam not aldı

Buca Belediyesi’nin sosyal dayanışma
alanında farkındalık yaratan projesi Belediye
Lokantası, büyük ilgi görüyor.  Uğur Mumcu
Caddesi'ndeki Belediye Lokantası, hafta içi her
gün 11.30 ila 15.00 saatleri arasında yüzlerce
kişiye hizmet veriyor. Lokantada, 4 çeşit yemek
90 liradan satışa sunulurken, öğrenciler ise aynı
menüden 45 liraya yararlanıyor. Ülkenin içinde
bulunduğu ekonomik koşullarda özellikle
öğrenciler için sağlıklı gıdaya ulaşmanın
önemini bildiklerini belirten Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman, “Bu lokantaya bir
işletme gözüyle bakmıyoruz. Amacımız kâr
elde etmek değil, güzel Buca’mızın güzel
insanlarına şu zorlu zamanlarında destek
olmak. Biliyorsunuz Buca’mız bir öğrenci
kenti. Türkiye’nin dört bir yanından
Buca’ya okumak için gelen gençlerimiz
var. Onların kendilerini burada yalnız
hissetmelerini istemiyoruz. İstiyoruz ki
gençlerimiz Buca’yı evleri, yuvaları bellesin.
İstiyoruz ki lokantamızda, evlerinde
annelerinin yaptığı gibi sağlıklı, lezzetli
yemeklere uygun fiyatlarla ulaşabilsinler. Tam
da bu nedenle, planlama yaparken öğünlerin
besleyici olmasına özellikle dikkat ediyoruz.
Gönlümüzden geçen ilerleyen zamanlarda
lokanta sayısını artırmak” dedi.

Lokantayı keşfettiği ilk günden itibaren
müdavimi olduğunu dile getiren öğrenci

Gökdeniz
Büyükkoca (19),

“Fiyat olarak tercih edebileceğim en uygun yer
burası. Lezzet olarak, çevrede ev yemeği yapan
pek çok yerden daha lezzetli. Fiyatına göre
kalitesinin ne kadar iyi olduğunu görüyoruz.
Buca Belediyesi’ne böyle bir imkânı sunduğu

için teşekkür ederim”  diye konuştu. 

‘ÇOK MUTLUYUM’
Özgür Tuna (24) ise bir öğrenci olarak en

özlediği şeyin sulu yemek olduğunu,  bunu da
uygun fiyata Belediye Lokantası’nda bulduğu
için mutlu olduğunu ifade etti. Tuna, “Üç dört
çeşit olması çok güzel. İlk defa geliyorum.
Bundan sonra da gelmeyi düşünüyorum.
Dışarıda olsa bu menüyü 150 liradan aşağıya
yiyemeyiz. Burada 45 liraya yiyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
ilçenin merkez mahallelerinden
Kızılay’da incelemelerde bulundu.
Başkan Eşki kentsel dönüşümden
taziye evine, pazar yerinden spor
alanlarına pek çok alanda en kısa
sürede çalışmaya başlayacaklarını
söyledi. Eşki, ziyaretine Kızılay
Mahallesi Koruma, Yaşatma,
Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği ile
başladı. Burada Mahalle Muhtarı Besra
Girgör ve Dernek Başkanı Latif
Taşdemir ile görüşen Başkan Eşki,
Kızılay Mahallesi'nde kentsel dönüşüm
için Bornova Belediyesi tarafından daha
önce hazırlanan 1/ 1000 ölçekli imar
planının mahkeme kararıyla iptal
edildiğini hatırlatarak “Hiçbirimiz

hukukun ve kanunların üzerinde değiliz
ancak şunu bilmenizi isterim ki
vatandaşın mağdur olmasını izin
vermeyeceğiz” dedi.Başkan Eşki,
Mahalle Muhtarı Besra Girgör’e yeni
muhtarlık ofisi sözü verirken, taziye evi
ve dernek binasının da aynı alana
yapılacağını söyledi.  Pazaryerinin
ihtiyaca göre en uygun yere
yapılacağını, mevcut halı sahanın
yenileneceğini ve özellikle bölgedeki
çocuklarının yararlanması için
kulüplerle işbirliği içinde spor okulları
açılacağını ifade eden Eşki, “Mahalle
sakinlerimizin içi rahat olsun sözünü
verdiğimiz yatırım ve çalışmaları tek
tek hayata geçireceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

EŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARETEŞKİ’DEN KIZILAY MAHALLESİ’NE ZİYARET

ÖĞRENCİLER 45 TL’YE
karınlarını doyuruyor

Ödemiş Belediyesi’nin
çevre projeleri arasında yer
alan Ödemiş Entegre Katı Atık
Yönetimi Projesi kapsamında
evsel atıklar Biosun Ödemiş
firması tarafından toplanıyor.
İlçe merkezindeki trafik
yoğunluğundan ve park eden
araçlardan dolayı büyük
hacimli evsel atık toplama
araçlarının yaşadıkları
sorunu ortadan kaldırmak
amacıyla beş adet yeni araç
hizmete sunuldu. 

‘HALK İÇİN’
Belediye Başkanı Mustafa

Turan, temiz bir kent için
çalışmalarını yürüttüklerini
belirtirken; “Belediyelerin en
önemli görevlerinden biri

şehrin temizliğinin
sağlanmasıdır. Halkımızın
sağlığını ve çevreyi korumak
belediyemizin öncelikleri
arasında yer alıyor. Hizmet
alanımız çok geniş ve
yerleşim alanlarımız dağınık
bir şekilde bulunuyor. Buna
rağmen evsel atıklarımız
düzenli olarak
toplanmaktadır. Halkımız
hizmetin en iyisini ve
kalitelisini hak ediyor. Evsel
atıklarımızın toplama filosuna
beş yeni araç ekleniyor.
Gelişen teknolojiyi yakından
takip eden firmamız, hidrolik
sıkıştırmalı 8+1.5 m3
hacmindeki araçları  hizmete
sunuyor” dedi. 

(Haber Merkezi)

Temizlik filosuna  
5 yeni araç daha

Karşıyaka Belediyesi Evrensel
Çocuk Merkezi bahçesine inşa
edilen ve çeşitli organizasyonlara
ev sahipliği yapan planetaryumda
yeni bir etkinlik serisi başlıyor.
Çocuk ve gençlere hitap edecek
film gösterimlerinin devam ettiği
planetaryumda, yetişkinler için
‘Gökyüzünde Buluşuyoruz’

sloganıyla astronomi sohbetleri
gerçekleştirilecek. Her çarşamba
günü saat 17.00’de başlayacak
interaktif etkinlikte önceden
belirlenmiş konu ile ilgili film
gösterilecek. Ardından uzman
astronomlar, film ve konu üzerine
söyleşi yapacak, bilgiler verecek.
Söyleşi serisinin ilki bugün
‘Yıldızların Evrimi’ konu başlığıyla
yapılacak. Yıldızların gizemli
dünyasının keşfedileceği söyleşide;
yıldızların renkleri ve büyüklükleri
evrim süreçlerinde neyi ifade
ediyor, bir yıldızın doğuşu ve yaşam
döngüsü nasıl işliyor, gökyüzündeki
farklı renklerin yıldızlarla olan
ilişkisi nedir sorularına cevap
aranacak. (Haber Merkezi)

Karşıyaka’da astronomi
sohbetleri çarşambaları
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1 Mayıs’ta toplu 
ulaşım indirimli

Kuşadası Batum’la
bağlarını artırıyor

İZSU’dan içme 
suyu yatırımı
İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel
Müdürlüğü’nün Menemen ve Foça
ilçelerinde ekonomik ömrünü
tamamlayan içme suyu hatlarına
yönelik başlattığı çalışmalar aralıksız
sürüyor. Menemen Emiralem ve
Türkelli mahalleleri ile Foça Ilıpınar
Mahallesi’nde yürütülen 109
kilometrelik içme suyu hattını
kapsayan çalışmaların 41,5
kilometrelik kısmı tamamlandı. İnşaat
Teknikeri Hüseyin Güneş, “İZSU Genel
Müdürlüğü olarak Menemen Emiralem
ve Türkelli mahalleleri ile Foça Ilıpınar
Mahallesi’nde mevcut içme suyu
şebeke hattında yenileme çalışması
yapıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Ömer 
Eşki

İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı
toplu ulaşım kurum ve kuruluşları,
resmi tatil olarak kutlanan 1 Mayıs
Emek ve Dayanışma Günü’nde yüzde
50 indirimli hizmet verecek. 1 Mayıs
Çarşamba günü; ESHOT, İZULAŞ,
İZTAŞIT, İZDENİZ, İzmir Metrosu ve
İzmir Tramvayı’nda seferler yüzde 50
indirimli yapılacak. İzmir Büyükşehir
Belediyesi -TCDD ortaklığıyla işletilen
İZBAN’da ise seferler
Cumhurbaşkanlığı kararıyla ücretsiz
gerçekleştirilecek. (Haber Merkezi)

Kuşadası'nın 2010 yılından bu yana
kardeş şehri olan Batum, şehir statüsü
kazanmasının 136’ıncı yılını düzenlenen
çeşitli etkinliklerle kutladı. 26 Nisan’da
resmi açılış töreniyle başlayan kutlama
programına Kuşadası Belediyesi de
katıldı. Batum Belediye Başkanı Archil
Chikovani’nin daveti üzerine şehre
giden Kuşadası Belediyesi heyetinde,
Belediye Başkan Yardımcısı Seyfi
Seyhan Suvari ve Yusuf Atak ile
Belediye Meclis üyeleri Emre Fazlılar
ve Mehmet Sarıdedeoğlu yer aldı.
(Haber Merkezi)
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İş yerlerine yönelik denetimlerine hız veren
Konak Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri,
yoğunluğun fazla olduğu Alsancak’ta
çalışmalarını artırdı. Zabıta Müdürü Ali
Balık’ın da katıldığı çalışma kapsamında
Bornova Sokağı olarak bilinen 1469 Sokak’ta
yer alan tüm iş yerlerinin ruhsat ve işgaliye
denetimi yapıldı. Konak’ta hem esnafın hem
de vatandaşın huzuru için sokakları ve
işyerlerini sıkı denetim altına alacaklarını
belirten Balık ve ekibi, sokak boyunca iş
yerlerini tek tek ziyaret ederek
denetledi. İşgaliye izni ve işyeri
açma ruhsatı olmayan iş
yerlerine uyarıda bulunuldu.
Uygulamanın ilçenin her
yerinde devam edeceğini
belirten Zabıta Müdürü
Ali Balık,“Esnafımızın
yanındayız. Onların da
yardımı ve desteği ile
işgaliyeyi kaldırmayı
hedefliyoruz. Yayaların
kaldırımlarda ve araç
trafiğine kapalı yollarda daha
güvenli yürümesi için işgalden
arındırılmış, tertemiz Konak

sokakları yaratmayı
amaçlıyoruz. Ruhsatı

olmayan iş yerlerini de
ruhsat almaları yönünde

uyardık ve Belediyemizin
Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ne

yönlendirdik. Konak Zabıta Müdürlüğü
ekipleri daha sık sokaklarda yer alacak ve
denetim yapacak” dedi. 

VATANDAŞ DESTEĞİ
Çalışma boyunca ekiplere hem esnaf hem

de vatandaş büyük destek verdi. Kendisi de
esnaf olan ve Bornova Sokağı’nda kafesi
bulunan Adnan Öncel, Konak Belediyesi’nin
yaptığı çalışmayı onayladığını belirterek, “Bu
çalışmaların daha sık yapılması gerektiğini ve
Başkanımızın bu konuda hassas davranacağını
düşünüyorum. Çalışmasından dolayı
Başkanımız Nilüfer Çınarlı Mutlu’yateşekkür
ediyorum” diye konuştu.

Konak Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, Alsancak’ta işgaliye ve ruhsat
denetimi yaptı. Ruhsatı olmayan iş yerlerinin sahiplerine uyarılarda bulunuldu

Belediye Başkanı Mustafa
Turan’dan işçilere promosyon
hediyesi. Ödemiş Belediyesi açtığı
ihale ile Personel Limited
Şirketi’nde çalışan 632 kişiye 27 bin
100 TL banka promosyonu
almasını sağladı. Ödemiş
Belediyesi Personel Limited
Şirketi’nde çalışan 632 kişinin
yararlanacağı promosyon ihalesi
için anlaşma yapıldı. 36 ay sürecek
anlaşma kapsamında şirket
çalışanlara 27 bin 100 TL
promosyon verilecek. Başkan
Mustafa Turan, 1 Mayıs Emek ve
Dayanışması günü nedeniyle 30
Nisan’da belediyede çalışan
işçilerle kahvaltıda biraraya geldi.

Başkan Turan; “Ödemiş’e en iyi
şekilde hizmet etmek için varız.
Bunu birlikte yapacağız.  Bizim için
en yüce değer emek. Bu emeğin
karşılığında işçimizin hayatını
kolaylaştırmak da bizim
sorumluluğumuzdur. Seçimlerden
önce söz verdiğimiz gibi sizin
emeğinizi ve haklarınızı korumak
ve iyileştirmek önceliğimizdir.
Ekonomik dar boğazın yaşandığı
bugünlerde yaptığımız ihale
sonucunda alınacak bu promosyon,
personelimize bir nebze destek
olacaktır. Promosyon,  Mayıs
ayında hesaplarınıza yatırılacaktır.
Çalışanlarımıza ve ailelerine hayırlı
olsun” dedi. (Haber Merkezi)
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DOĞRUYORUM
AHMET

Bu nasıl
tasarruf?

Devlet malının har vurup, harman
savrulduğu ülkemizde, tasarruf için bir
yerlerden başlamak elbette önemli. Ancak,
yıllardan bu yana devletteki israfın önüne
geçilmesi için söylenenleri kulak tıkayanlar,
kamuda ki israf için, bu güne kadar
“bilmem, görmem, duymam” diyerek
neden üç maymunu oynadıklarını da
sormak, sorgulamak gerek. Hazine ve
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’in kamuda
tasarruf adına 500 aracın satılacağını,
ardından 1000 aracın daha satılacağını
açıklaması ve  satılan araçların yerine
yapılacak olan yeni araç alımı ve
kiralamasının katı kurallara bağlanarak,
güvenlik ve sağlık haricinde araç sayısında
artışa izin verilmeyeceğini açıklaması sanki
toplumun gazını alma operasyonu. Yüz
binlerce aracın içinde 500 araç nedir ki?
devede kulak. Şaka gibi. Çünkü son
zamanlarda kamuoyunun gündemini
meşgul eden en önemli konulardan bir
tanesi de, lüks mamam araçları ve kamuda
araç kiralama israfıydı. Hazine ve Maliye
Bakanlığı verilerine göre, merkezî yönetim
kapsamındaki kamu idarelerinin
mülkiyetinde 115 bin 904 adet taşıt
bulunuyormuş. Açıklanan verilerde
mülkiyetinde dediğine göre, kamu
tarafından kiralanmış olan, kiralık araçlar
bu sayının içerisinde yok. Kiralık araç
sayısının kamunun kendi araç sayısının kat
be kat üzerinde olması da beklenen bir
durum. Bunca yıldır ne kadar karşı çıkmış
olsak da, son yıllarda araç satın alınmıyor,
şirketlerden kiralanıyordu. Kamu
kurumlarımızda da, belediyelerimizde de,
100 binlerce aracın kiralama yöntemiyle
hizmet verdiğini bilmeyen yok. Tabi
kiralanan araçların kimlerden kiralandığını
da atlamamak gerek. Kamu
kurumlarımızda, kamuda araç kiralamanın
önü açıldığından bu yana öyle bir hal aldı
ki, israfın önüne geçilmesi mümkün değil.

MAKAM ARAÇLARI
En küçük bürokratın altında makam

araçları, kiralanıp günlerce kontağı bile
açılmayan araçlar. Pek çok bürokratın işe
geliş gidişlerinde makam araçlarını ve
kiralık araçları kullandığını herkes biliyor.
Eğer samimi olarak tasarruf yapılacaksa,
satılacak makam araçlarının yerine hizmet
araçlarının makam aracı gibi
kullanılmasının da önüne geçilmeli. Makam
aracı tahsis edilmeyecek makamların
hizmet araçlarını makam aracı olarak
kullanmaları yasaklanmalı. Kullanılacak
makam araçlarının düşük yakıtlı, yüksek
modelli olmayan yerli araçlar olmalı. Lüks
araçlardan vazgeçilmeli.  Maliye bakanı
tarafından yapılan açıklamaya göre, yeni
araç alımı ve kiralanması konusunda katı
kurallar uygulanacakmış. İnşallah! diyelim
de, bunun için katı kurallar uygulanmasına
gerek yok ki. Bir ilde yada bir ilçeden
başlarsınız, il yada ilçede makam aracı
kullanabilecek olan makamları belirlersiniz,
örneğin bir ilçede kaymakam, ilçe emniyet
müdürü, ilçe milli eğitim ve sağlık müdürü
vs. geri kalanları iptal edersiniz olay kökten
çözülmüş olur. Niye kendinizi
yoruyorsunuz? Tabi şimdi araçlarını
kamuya kiralayan şirketler isyandadır.
Emin olun ki pek çoğu Sayın
Cumhurbaşkanımıza bile ulaşmış olabilir.

Yapılan açıklamada, acil ihtiyaç
durumunda, kamu kurumları ellerindeki
aracı sattıktan sonra yerine yenisini alabilir
yada kiralayabilir diyor. Ayrıca, Güvenlik
ve sağlık alanında kullanılanlar hariç,
kamudaki taşıt sayısının artışına izin
verilmeyecek denilerek, mevcut araç
sayısının muhafaza edileceği anlaşılıyor.

Yani öyle görülüyor ki, değişen bir şey
olmayacak gibi. Aynı tas, aynı hamam.

ahmetdogruyol35@gmail.com

Ödemiş’te emekçilere bayram hediyesi

Edremit Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü'ne bağlı ekipler, ilçe
merkezinde yer alan Kanlıdere'nin
temizliği için kapsamlı bir çalışma
başlattı. İlçe sakinlerinin çevre sağlığı
ve sel risklerinin azaltılması amacıyla
yapılan çalışma, iş makinelerinin de

katılımıyla
gerçekleşiyor.
Kanlıdere'nin
temizlenmesiyle
birlikte, olası
olumsuzlukların önüne
geçilmesi hedefleniyor.
Edremit Belediye
Başkanı Mehmet Ertaş,

"Dere yataklarının düzenli temizliği,
çevre sağlığı ve sel risklerinin
azaltılması için son derece önemlidir.
Bu kapsamlı temizlik çalışmasıyla
birlikte, ilçemizin çevresel sağlığını
ve güvenliğini artırmayı hedefliyoruz"
dedi. (Haber Merkezi)
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Edremit’in dereleri
tertemiz hale geldi Ayvalık Belediyesi park ve bahçeler, temizlik

ve fen işleri müdürlüklerine bağlı ekipler
kent genelinde yaz sezonuna hazırlık
çalışmalarını kesintisiz sürdürüyor.
Geçtiğimiz haftalarda sahil şeritlerindeki
kum temizleme işini titizlikle tamamlayan
ekipler; kent içinde yeşil alan ile
parklarda peyzaj, ot biçme, düzenli
aralıklarla yapılan konteynerler ile cadde
ve sokakların yıkama çalışmaları son
sürat devam ediyor. Ekipler yaklaşan yaz
ayları öncesi detaylı temizlik çalışmaları
gerçekleştiriyor. Ayvalık genelindeki tüm
bölgelerde, yeşil alanlar, ana caddeler ve
ara sokaklar, yol ve kaldırım
kenarlarında yabani ot temizliği
çalışmaları aralıksız devam ediyor.
(Haber Merkezi)
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PARA CEZASI
İşgaliyenin kaldırılması için iş

yerlerine bir gün süre tanıyan ekipler,
kaldırım işgaline devam edenler
hakkında 5326 Sayılı Kabahatler
Kanunu’nun 38/1 Maddesi gereğince iş
yeri sahiplerine 977 lira idari para cezası

uygulanacağı bildirdiler. Konak’ta hem
esnafın hem de vatandaşın

huzuru için sokakları ve iş
yerlerini sıkı denetim

altına alacaklarını
belirten ekipler, Gıda
Çarşısı’nda kamuya ait
alanları depo gibi
kullanan işyerlerine
de ceza kesti.
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WWF, Deniz Yaşamını Koruma
Derneği (DYKD) ve İstanbul
Üniversitesi “Hayalet Balıkçılık”

tarafından yayınlanan bu  rapor, "Hayalet
Balıkçılık" olarak adlandırılan kayıp balıkçılık
takımlarının sualtı ve oluşum sebeplerini
açıklamaktadır. Hayalet balıkçılık, habitatlarına
etkilerini balıkçı kontrolü olmaksızın balıkçılık
ekipmanlarının avcılık yapmaya devam
etmesini ifade etmektedir. Hayalet balıkçılığın
çevresel etkileri arasında, hedef ve hedef dışı
türlerin kontrolsüz avlanması, tehlike altındaki
türlerin negatif etkilenmesi, deniz zeminine
fiziksel zararlar, istilacı türlerin yayılması, deniz
besin ağına sentetik maddelerin girişi ve
güvenlik kaygıları gibi faktörler yer almaktadır.
Ayrıca, hayalet balıkçılık diğer balıkçılık
operasyonlarını engelleyebilir ve ekipmanların
kaybolmasına yol açabilir. Raporda ayrıca,
kayıp balıkçılık takımlarının plastik atık
sorununa katkıları da vurgulanmaktadır. Plastik
malzemelerin balıkçılık ekipmanlarında
kullanılmasının bazı avantajlarına rağmen,
kayıp ekipmanların deniz ortamında çevresel
etkilere yol açabileceği belirtilmektedir.
Akdeniz Havzası’nda balıkçılık filosunun büyük
bir kısmının pasif balıkçılık takımları kullandığı
ve kayıp balıkçılık takımlarının en yoğun olduğu
bölgelerin İstanbul'un kıyı bölgesi, Napoli
Körfezi ve Ligurya Denizi gibi kentleşmiş
alanlar olduğu ifade edilmektedir.

ARAÇLAR
1. Galsama ağları: Pasif balıkçılık aracı

olarak kullanılırlar ve kaybolmaya yatkındırlar.
Deniz tabanını etkileyerek balık yakalamaya
devam ederler.

2. Gırgır ağları: Aktif balıkçılık aracıdır ve
genellikle deniz yüzeyinde çalışır. Hasar
görebilirse parçaları deniz tabanına doğru
batabilir.

3. Trol ağları: Aktif balıkçılık aracıdır ve
balıkları koni şeklindeki bir torba ile yakalar.
Kayalık zeminlerde takılabilir ve parçaları deniz
tabanını etkileyebilir.

4. Oltalar: Farklı tür ve ölçeklerde parakete
takımları, iğne ve misina içeren balıkçılık
araçlarıdır. Kaybolmaları halinde etkileri
olabilir ve diğer hayvanlara zarar verebilirler.

5. Tuzaklar ve kapanlar: Yüksek etkili
hayalet av araçlarıdır. Kaybolmaları halinde
hayvanları çekmeye devam edebilir ve leş
yiyicilerin çekilmesine neden olabiliir.

Bu araçlar genellikle kaybolmaya ve deniz
tabanını etkilemeye yatkındır. Özellikle gırgır
ağları ve trol ağları, deniz tabanıyla etkileşime
girebilir ve çevre üzerinde daha büyük bir
etkiye sahip olabilir. Kötü hava koşulları ve dip
yapısı da kaybolmalara neden olabilir. Bazı
bölgelerde ise yasadışı balıkçılık faaliyetleri ve
yakalanmamak için yapılan ağ kesme işlemleri
de kaybolmalara yol açabilir.

DYKD’NİN SIRALAMASI
1. Lokasyon Tespiti: Balıkçılar

tarafından yapılan ihbarlar, sonar
üzerinde görülen ağ ihtimali olan
koordinatlar, rutin dalışlarda tespit
edilen veya kadim balıkçıların
bilgileriyle ağların bulunduğu yerler
belirlenir.

2. Gözlem: Belirlenen
koordinatlara gidildiğinde, derinlik
ve hava-dalga koşullarına bağlı
olarak sualtı dronu veya dalışlarla
gözlem yapılır.

3. Planlama: Ağın durumu,
büyüklüğü ve çıkarılması için
gereken süre ve dalıcı sayısı
belirlenerek planlama yapılır.

4. Ağın Çıkarılması: Ağın takıldığı
kaya veya batık üzerindeki canlılığa
zarar vermemek için, dalıcılar
tarafından hassas bir biçimde
takıldığı yerlerden kurtarılır. Daha sonra ağın
belirli noktalarından bağlanan kaldırma
balonlarıyla yüzeye çıkarılır.

5. Tekneye Transfer: Ağ, el ile veya teknede
bulunan vinç veya makaralar yardımıyla
tekneye alınır ve karaya transfer edilir.

6. Temizleme ve Kayıt: Ağ üzerinde bulunan
canlılar denize geri bırakılır, kurşunlar ve
plastikler temizlenir. Ağın boyutu, göz
açıklıkları ve türü kaydedilir

7. Depolama ve Geri Dönüşüm: Ağlar düzenli
olarak saklanır ve hammadde üreticisine
transfer edilir. Geri dönüşümü mümkün
olmayan ağlar, adalı kadınlar tarafından farklı
ürünlere dönüştürülerek tekrar kullanılır.

Raporda ayrıca, ağların çıkarılmasıyla ilgili
risklerin olduğu ve yerel balıkçılara destek
sağlanarak ekonomik katkıda bulunulduğu
belirtilmektedir. Ayrıca IUCN Tehdit Altındaki
Türler Kırmızı Listesi'nde yer alan bitki ve
hayvanların gözlem altına alındığı ve
durumlarının belirlendiği ifade edilmektedir.

Dünyadaki deniz balıkları stoklarının

yaklaşık yüzde 90'ı artık tamamen tüketilmiş,
aşırı tüketilmiş veya azalmış durumdadır. Bu
durum, protein kaynağı olarak balığa
gereksinim duyan olan3 milyardan fazla insanı
etkilemektedir. Balık talebi arttıkça, balıkçılık
araçlarının kullanımı da artmaktadır. Terk
edilmiş ve kaybolan av araçları, plastik
sorununu derinleştirmektedir.

Hayalet balıkçılık araçları, hedef
ve hedef dışı türleri seçmeden yıllarca
avlamaya devam ederek deniz
ekosistemine ve nesli tükenmekte
olan türlere zarar verebilir. Plastik
atıklar, deniz habitatlarına zarar
verirken, navigasyon ve geçim
kaynakları için de tehdit
oluşturmaktadır.

Balıkçılar, sorumlu avcılık ve av
aracı yönetimi uygulamalarını hayata
geçirirken, kayıp av araçlarını
bildirmeli ve deneyimlerini
paylaşarak hayalebalıkçılığı
azaltmaya yardımcı olmalı.

Denizlerimizde halen 24 metre
Karadeniz’de belirli bir dönemde 18
m derinlikten itibaren yasal olan
gırgır ağlarıyla avlanma derinliği ile
ilgili yasakların zaman zaman ihlali,
üreme ve beslenme amacıyla sığ suları kullanan
birçok pelajik balık türü ve deniz canlısı
üzerindeki av baskısını daha fazla arttırmakta
ve küçük ölçekli balıkçılar için avlanabildikleri
alanları daraltmaktadır. Balıkçılığımızın
sürdürülebilirliği için gırgır avcılığında derinlik
sınırı Avrupa Birliği standardı olan 50 metreye
yükseltilmelidir.

Balık stoklarının sürdürülebilirliğinin

sağlanması amacıyla, balıkların göç yolu olan
İstanbul Boğazı'nın gırgır balıkçılığına
kapatılması elzemdir.

KAYIP AĞLAR
Ağların lokasyonları çeşitli yollarla tespit

edilmekte. Genel olarak yerel balıkçılar
tarafından yapılan ihbarlar, bazen teknede
bulunan sonar cihazından gördüğümüz ve ağ
olma ihtimali olduğunu düşündüğümüz
koordinatlarda yapılan rutin dalışlar, bazen de
kadim balıkçıların, aramızdaki güvene dayalı
olarak çok eskiden avlak yaptıkları taşların
yerlerini bize aktarmaları bu yollara örnek
verilebilir. Deniz Yaşamını Koruma Derneği
ekipleri belirlenen koordinatlara gittiğinde,
eğer derinlik 30 metreden daha fazla, hava ve
deniz koşulları uygun ise ihbarın doğruluğu
Deniz Yaşamını Koruma Derneği profesyonel
dalış ekibi tarafından sualtı dronu ile teyit
edilmektedir. Hava ve deniz koşulları sualtı
dronunun dalış yapmasına uygun değil ise
(akıntı, dalga vb.) profesyonel dalış ekibi

tarafından dalış yapılarak ihbarın doğruluğu
teyit edilmektedir. Ağın varlığı doğrulandıktan
sonra o noktaya yapılan dalışlarda ağın
durumu, büyüklüğü ve takıldığı bölgenin dip
yapısı gözlemlenerek video ve fotoğraflarla
kayıt altına alınıp ağın ve takıldığı bölgenin dip
yapısı gözlemlenerek video ve fotoğraflarla
kayıt altına alınıp ağın kaç günde, kaç dalış ve

kaç dalıcıyla çıkarılabileceği ve kullanılması
gereken teknik ekipman DYKD dalış ekibi
tarafından planlanmaktadır. Karaya ulaştırılan
ağlar uygun yere serildikten sonra önce ağın
üzerinde bulunan canlı var ise (sünger, midye,
denizyıldızı vb.) temizlenir ve bu canlılar denize
geri bırakılır. Daha sonra ağın yakalarında
bulunan kurşunlar ve plastik mantarlar
kesilerek temizlenir. Birkaç gün kurumaya

bırakıldıktan sonra ağın tam
boyu, göz açıklıkları (mm) ve
ağın türü (uzatma ve gırgır vb.)
tespit edilerek kayıt altına
alınır. Tüm bu işlemler
sonrasında ağlar düzenli olarak
saklanır ve araçlarla
hammadde üreticisine
transferi gerçekleştirilir. Geri
dönüşüm sürecinde ağlar
yıkanarak temizlenir,
kurutulur, küçük parçalara
kesilir ve peletleme işlemine
girerler. Kimyasal formüller
çerçevesinde üretim
süreçlerine girdikten sonra
kalite kontrolden geçerek seri
üretime katılırlar. Geri
dönüşümü mümkün olmayan
ağlar da, ada kadınlarına ve
aile bütçelerine ve sokak
hayvanlarına mama olarak

destek olmak adına adalı kadınların ellerinde
farklı ürünlere dönüştürülerek tekrar hayata ve
kullanıma kazandırılır. Kayıp ağların deniz
ortamı üzerindeki etkisini değerlendirmek için
çevresel, doğal görüntü ve teknik kriterler
kullanılmaktadır. Her bir kriter bir dizi ilgili
parametre ile ölçülmektedir. Her parametre
yarı nicel veya nitel bir ölçekle değerlendirilir
ve bir puan atanır. Puanların toplamı kriterin
değerlendirmesini verir. Puanların bazıları
negatif olabilir çünkü nadir de olsa ağların
olumlu çevresel etkileri de mümkündür.

DİKKAT!
� Hükümet temsilcileriyle iletişim kurun.

Hayalet balıkçılık araçları konusunda şeffaf ve
hesap verebilir bir şekilde etkili önlemler
almalarını ve deniz plastik kirliliği konusunda
küresel bağlayıcılığı olan bir anlaşmanın
yapılmasını destekleyin.

� Balıkçılık araçları endüstrilerine ve
kullanıcılarına çağrı yapın. Mümkün olan her
yerde hayalet balıkçılık araçları sorununu ele

almak için önleyici, hafifletici ve iyileştirici
tedbirlerin uygulanmasında liderlik
göstermelerini talep edin.

� Hayalet ağların dijital olarak rapor
edebilecekleri kullanıcı dostu uygulamaları
kullanın. Dalgıç, yüzücü, gemici gibi denizde sık
bulunan kullanıcıların aktiviteleri Bilimi”
kapsamında ele alınması gereken konu, ağların

sudan çıkarılması konusunda
büyüksırasında yaptıkları
gözlemler kayıt altına alınmalı
ve sistemin devamlılığı
sağlanmalıdır. Bu “Vatandaş
bir bilgi girdisi sağlayacaktır. 

Vatandaş biliminin katkısı,
geniş coğrafi alanlarda
çalışırken yeni gözlem
raporlarına sahip olmak için
çok önemlidir; ancak bu, esas
olarak tüplü dalgıçlar
arasında en popüler olan
bölgelerle ilgilidir. Bu
nedenle çevre
yöneticilerinden ve bilimsel
kampanyalardan bilgi
toplamak çok önemlidir. Bu
bağlamda, balıkçılarla işbirliği
yapmak, av araçlarını

kaybettiklerinde erken uyarı almak açısından
önemlidir.

Balıkçılarımıza çağrıda bulunuyoruz;
� Örnek balıkçılık ve av aracı yönetimi

uygulamalarını hayata geçirerek av aracı
kaybını önleyin. Balıkçılar, sorumlu balıkçılık
operasyonları için uygun en iyi uygulamaları
takip etmelidir; bu uygulamalar arasında
alan/zaman kısıtlamalarına uymak ve balıkçılık
aracı sahiplik bilgileriyle markalamak ve daha
görünür hale getirmek; ömrünü tamamlamış ve
hasarlı av araçlarını liman tesislerinde uygun
şekilde imha etmek yer almaktadır.

� Kayıp av araçlarını bildirin ve emniyetli
olması halinde geri toplayın. Balıkçılar, teknede
kurtarma ekipmanı taşımalı ve mürettebat
üyelerini güvenli kurtarma yöntemleri
konusunda eğitmeli; kayıp balıkçılık takımlarını
ilgili balıkçılık yetkililerine gerçek zamanlı
olarak ve GGGI Ghost Gear Reporter
Uygulaması aracılığıyla bildirmeli; deniz
çevresinin ve balıkçılık alanlarının yararına
bölgede terk edilmiş balıkçılık takımı mevcutsa
Çöp için Balıkçılık programlarına katılmalıdır.

� Hayalet av araçlarını önlemek ve
azaltmak için deneyim paylaşımı yapın.
Balıkçılar, yenilikçi balıkçılık araçları testlerine
katılmalı ve hayalet balıkçılık araçlarından
kaynaklanan etkileri önlemek için bilgilerini
paylaşmalı; yeni balıkçıları balıkçılık ara
balıkçılık araçlarını geri alma programlarında
işbirliği yapmalcı kaybını nasıl önleyecekleri ve
bunun sektörleri için neden faydalı olduğu
konusunda eğitmeli; hayalet ve hayalet
balıkçılık araçlarının etkileri konusunda
farkındalık yaratmaya yardımcı olmalıdır.

Sonuç olarak : 
Balıkçılık ekipmanlarının, balıkçı kontrolü

olmaksızın avcılık yapmaya devam etmesi
anlamına gelen hayalet balıkçılık sudaki yaşamı
tehdit eden etkenlerden en görünmeyeni. Bu
ekipmanlar balıkların, deniz memelilerinin,
dalıcı kuşların kontrolsüz avlanmasına neden
olurken deniz zeminine fiziksel zarar veriyor,
plastik sorununu derinleştiriyor.

Uzmanlar, İstanbul Boğazı ve İstanbul
Adaları‘nda belirlenen alanlara yapılan
dalışlarda tespit edilen ağların tamamına
yakınının gırgır ağları olmasından hareketle
İstanbul Boğazı'nın gırgır balıkçılığına
kapatılması çağrısında bulunuyor.

Kaynak :WWF, Deniz Yaşamını Koruma
Derneği (DYKD) ve İstanbul Üniversitesi “Hayalet
Balıkçılık” raporu

BÜLENT
ÖZGEN

Dünyadaki deniz balıkları

stoklarının yaklaşık yüzde

90'ı artık tamamen

tüketilmiş, aşırı tüketilmiş

veya azalmış durumdadır

Balıkçılığımızın

sürdürülebilirliği için gırgır

avcılığında derinlik sınırı

Avrupa Birliği standardı olan

50 metreye yükseltilmelidir

Deniz plastik çöpünün 
en ölümcül haline son! 



SAYFA  09 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Dünyanın protein ihtiyacını karşılayan Türk su ürünleri ve hayvansal mamumler sektörü, ihracata kısıtlama
getirerek fiyatların aşağı çekileceği yönündeki yaklaşımların gerçeği yansıtmadığını savunuyor

İhracatçının hedefi 
sürdürülebilirlik!

Son dönemlerde fiyat artışlarıyla
gündeme gelen beyaz et ile ilgili
konuşan Ege Su Ürünleri ve
Hayvansal Mamuller İhracatçıları
Birliği Yönetim Kurulu Başkanı Bedri
Girit, beyaz et üreticilerinin fiyat
artışının 2023 yılında yüzde 50,2
seviyesinde olduğunu, bu rakamın
TÜİK’in açıkladığı yüzde 65
enflasyonun yüzde 15 altında kaldığına
dikkati çekti. Ege İhracatçı
Birlikleri’nde düzenlenen Ege Su
Ürünleri ve Hayvansal Mamuller
İhracatçıları Birliği 2023 yılı Olağan
Mali Genel Kurul Toplantısında
konuşan Girit, “Geçmişte nihai
tüketicinin alacağı beyaz etin fiyatını
beyaz et üreticileri belirliyordu.
Rekabet Kurulu kararıyla bu piyasa
aktörlerinin eline bırakıldı. 

Beyaz et üreticilerinin 2023
yılındaki fiyat artışı yüzde 50,2’de
kaldı. Tüketici daha pahalıya beyaz et
tükettiyse bunun sorumlusu beyaz et
üreticileri değil” diye konuştu. İç
piyasada gıda ürünlerinde fiyatların
enflasyonun altında kalmasının
yolunun üretimden geçtiğine işaret
eden Girit, “Biz ürettiğimiz takdirde
fiyatlar daha dengeli oluşur. Biz
üretmek yerine ithalata yönelirsek,
ithal ettiğimiz ülkelerin enflasyonunu

da satın almış oluyoruz. Bizim
işçimizin istihdamı yerine yabancı
işçinin istihdamına katkı sağlamış
oluyoruz. İthalat yaptığımız zaman
sadece ürün ithal etmiş olmuyoruz,
onun sorunlarını da ithal etmiş
oluyoruz.

Biz, uzun soluklu sözleşmeler
yapabileceğimiz, sözleşme yaparken
“Bu ihraç ettiğimiz ürünü yükleyebilir
miyiz?” diye endişe duymadığımız
serbest piyasa kurallarının tam işlediği,
üreticilerimizin ürettiği ürünlerin
sigortasının ihracat olduğunu peşin
olarak kabul eden bir anlayışla
sürdürülebilir bir ihracat

yapabileceğimize inanıyoruz”
Ege Su Ürünleri ve Hayvansal

Mamuller İhracatçıları Birliği’nde
göreve geldiklerinden bu yana 2 yıllık
süre geçtiğini hatırlatan Başkan Girit,
iki yıllık süreçte yaptıkları projelerle
ihracat artışı hedeflediklerinin altını
çizdi.

Girit, Turkish Tastes isimli
Turquality Projesi’yle ABD pazarında
Türk gıda ürünlerinin bilinirliğini ve
ihracatını artırdıklarını, su ürünleri
sektöründe Ege, İstanbul ve Akdeniz
birlikleri olarak “Turkish Seafood”
Turquality projesi için Ticaret
Bakanlığı’ndan bir hafta önce onay

aldıklarını ve çalışmaya başladıklarını
kaydetti.  2023 yılında Türkiye’nin su
ürünleri ve hayvansal mamuller
ihracatının yüzde 14 gerilediği bilgisini
veren Girit, “Su ürünleri sektörümüz
ihracatını yüzde 3’lük artışla 1 milyar
680 milyon dolara çıkardı. Kanatlı
sektörümüz kuş gribi ve Brezilyalı iki
firmanın rekabeti nedeniyle ihracatta
yüzde 24’lük kan kaybı yaşadı ve
ihracatta 1 milyar 185 milyon dolardan
917 milyon dolara geriledi. Yumurta
ihracatında damızlık yumurta
ihracatçılarımız ihracatı toparladılar ve
yüzde 4’lük artışla 415 milyon dolar
dövizi ülkemize kazandırdılar. Süt
ürünleri ihracatında tereyağı ve süt
tozunda teknik engeller nedeniyle
yüzde 47’lik kan kaybı yaşadık ve 509
milyon dolardan 268 milyon dolara
indik. 

Bal ihracatındaki yüzde 31’lik
kaybımızın altındaki nedenlerde,
orman yangınları ve tağşiş oldu. Sektör
olarak 2026 yılı için Türkiye genelinde
4,3 milyar dolar, Ege Bölgesi’nden de
2 milyar dolar ihracat hedefi koyduk.
Bu hedeflere ulaşmak için serbest
piyasa koşullarında ticaret yapmamızın
şart olduğunu ön koşul olarak herkesin
kabul etmesi gerekiyor” diyerek
görüşlerini özetledi. (Haber Merkezi)

İzmir Ekonomi Üniversitesi
Medical Point Hastanesi, 2024
yılı Türkiye’nin en iyi
işverenlerinin belirlendiği Great
Place To Work Enstitüsü
tarafından ‘Türkiye’nin En İyi
İşverenleri’ araştırmasında,
1000’in üzerinde çalışanı olan 18
şirket arasında 7’inci oldu.
Medical Point Hastaneler
Grubu Başkan Vekili Veysi

Kubba, “Çok değerli takım
arkadaşlarım zor zamanlarda
bile gece gündüz demeden
çalışarak, Medical Point
markasını daha da güçlendirdi.
Onların çabaları olmadan, bu
başarıyı yakalamak mümkün
olmazdı. 

Çalışan gibi değil bir aile
üyesi gibi davranan, işine ve
değerlerimize sahip çıkan,

'Türkiye'nin En İyi İşverenleri'
listesinde yer almamızı sağlayan,
bu gururu markamıza yaşatan
arkadaşlarıma çok teşekkür
ediyorum. 

Markamızın ödül alan tek
hastane olmasının kıvancını da
ayrıca yaşıyorum. Birlikte daha
nice başarılara imza atmak
dileğiyle” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

ESK’den ‘hijyen’
iddialarına yanıt

Et ve Süt Kurumu (ESK), gıda
denetim hizmetlerinde ve tüketici
geri dönüşlerinde bugüne kadar
hijyen standartlarına aykırı herhangi
bir bildirim veya vaka tespitinin
olmadığını bildirdi. Et ve Süt
Kurumu’ndan (ESK) yapılan yazılı
açıklamada, bazı haber sitelerinde
yer alan "ESK Hayvansal Gıdalar İçin
Özel Hijyen Kuralları Yönetmeliğini
Görmezden Geliyor" iddialarının
gerçeği yansıtmadığı belirtildi. (AA)

‘Mayıs çukuru’
fiyatı düşürdü

Kış aylarına göre kahvaltı
alışkanlığının değişerek yumurta
tüketiminin azalması ve tavuk
sürülerinin gençleştirilmesinden
kaynaklı fiyatlarda düşüş yaşandığını
ve bunun sektör tarafından "mayıs
çukuru" olarak adlandırıldığını
anlatan YUM-BİR Başkanı İbrahim
Afyon, "Biz bu mevsimde biraz düşüş
öngörüyorduk ama öngörülenin
üzerinde olunca biraz daha ileriye
dönük yatırımlarımızı düzenlememiz
icap ediyor. Bu sene 'mayıs
çukurumuz', 'mayıs kanyonuna'
dönüştü" dedi. (AA)

Sanayiciden gıda 
enflasyonu uyarısı 

En İyi İşveren Ödülü
ALAN TEK HASTANE!

Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO)
Meclis üyesi ve Ege Ekonomiyi
Geliştirme Vakfı (EGEV) Başkanı Hasan
Küçükkurt, EBSO Nisan ayı olağan
meclis toplantısında gıda
enflasyonundaki yüksekliğe dikkati
çekerek, uyarıda bulundu. Hasan
Küçükkurt, meclis üyelerine yaptığı
konuşmada gıda enflasyonu ve özellikle
et fiyatlarındaki anormal artışlara
işaret ederek, Türkiye’deki tüm yemek
üreticilerine Et Süt Kurumu’nun uygun
fiyattan et vermesi gerektiğini söyledi.
Türkiye ekonomisinin temel
taşlarından biri olan ve son dönemde
yaşanan ekonomik dalgalanmaların en
önemli göstergelerinden biri olan gıda
enflasyonu ve artan et fiyatları üzerine
bir konuşma yapan Hasan Küçükkurt,
gıda enflasyonunun vatandaşın cebini
en çok etkileyen kalem olduğunu
söyledi. Özellikle et fiyatlarındaki
artışların hem tüketiciyi hem de
üreticiyi zor durumda bıraktığının altını
çizen Küçükkurt, “Bu durum,
hayvancılık sektörünün karşı karşıya
olduğu zorluklar ve tarımsal
planlamadaki eksikliklerle yakından
ilintilidir. Hayvancılık sektörüne
bakıldığında, bu alandaki yatırımların
yetersizliği ve sektörün düşük karlılığı,
üreticilerimizin en büyük sorunlarından
biridir” dedi. (Haber Merkezi)

Turizm gelirleri
yüzde 5,4 arttı

Türkiye'nin turizm geliri, yılın ilk
çeyreğinde geçen yılın aynı dönemine
göre yüzde 5,4 artarak 8 milyar 784
milyon 800 bin dolar oldu. Turizm
gelirinin yüzde 21'i ülkeyi ziyaret
eden yurt dışı ikametli
vatandaşlardan elde edildi.
Ziyaretçiler, seyahatlerini kişisel veya
paket tur ile organize etti. Bu
çeyrekte yapılan harcamaların 7
milyar 775 milyon 627 bin doları
kişisel harcamalar, 1 milyar 9 milyon
174 bin doları ise paket tur
harcamalarından oluştu. (AA)

Lisanslı depolarda
saklanan ürünler için
hazırlanan Elektronik Ürün
Senetleri (ELÜS) ile buna
dayalı vadeli sözleşmelerin
Türkiye Ürün İhtisas
Borsası'nda (TÜRİB) alım
satımına aracılık etmek
üzere 21 ticaret borsası ve İş
Yatırım Menkul Değerler
ortaklığıyla ElüsMarket Ürün
Piyasası Aracı Kurumu
Anonim Şirketi (ElüsMarket
ÜPAK) kuruldu. İzmir Ticaret
Borsası (İTB) ve yeni kurulan
şirketin Yönetim Kurulu

Başkanı Işınsu Kestelli,
yaptığı yazılı açıklamada,
ulusal anlamda hizmet
verecek başarılı bir aracı
kurum sistemi kurulması için
4 aydır yoğun bir çalışma
yapıldığını belirtti. TÜRİB
sisteminde 2023 yılında 331
binin üzerinde işleme karşılık
12 milyon ton tarım ürünü ve
82 milyar liralık işlem hacmi
gerçekleştiğine işaret eden
Kestelli, "186 lisanslı
depomuz, 45 il, 136 ilçe ve
261 farklı lokasyonda 10
milyon ton saklama

kapasitesi ile hizmet veriyor.
TÜRİB faaliyete geçtiğinde 4
milyon tonun üzerinde olan
saklama kapasitesi bugün 2,5
kat artmış durumda. Bu
rakamlar, ELÜS piyasalarının
her geçen yıl büyümeye
devam ettiğini gösteriyor."
ifadelerini kullandı. Kestelli,
lisanslı depoya ürün koyan
çiftçiler ve bu ürünlerin
kullanıcısı olan sanayicilerin
yanı sıra farklı aktörlerin de
bu piyasaya aktif olarak
katılabileceğine işaret etti.
(Haber Merkezi)

1 Mayıs 2024 Çarşamba 9EKONOMİ Editör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

21 ticaret borsası ortaklığıyla yepyeni bir aracı kurum 

Hasan
Küçükkurt
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İzmir Valisi Dr. Süleyman Elban, İzmir
Ekonomi Üniversitesi’ni (İEÜ) ziyaret
ederek kampüste incelemelerde bulundu.
İzmir Ticaret Odası (İZTO) Yönetim Kurulu
ve İEÜ Mütevelli Heyet Başkanı Mahmut
Özgener ile Rektör Prof. Dr. Yusuf Hakan
Abacıoğlu, Vali Elban’a Güzelbahçe’de inşa
edilecek yeni kampüs projesi başta olmak
üzere üniversitede yapılan son çalışmalar
hakkında detaylı bilgiler verdi. ‘Tesla
Laboratuvarını’ gezerek uzay, genetik ve
makine gibi farklı alanlarda yapılan
çalışmaları detaylıca inceleyen Vali Elban,
akademisyenler ve öğrencilerle sohbet
etti. (Haber Merkezi)

Vali Elban’dan 
İEÜ’ye ziyaret

İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü (İYTE),
Yükseköğretimin Oscarı olarak kabul edilen THE
Awards Asia 2024’te “Yılın Liderlik ve Yönetim
Ekibi Ödülü”nün sahibi oldu. THE Awards Asia
2024’de “Yılın Liderlik ve Yönetim Ekibi Ödülü"
uluslararası arenada her geçen gün marka
değerini güçlendiren İYTE’ye layık görülürken, bu
prestijli ödülü Malezya Kraliçesi Raja Zarith
Sofiah İYTE Rektörü Prof. Dr. Yusuf Baran’a bizzat
takdim etti. Ülkenin ve bölgenin yükselen değeri
İYTE Yükseköğretimin Oscarları olarak bilinen ve
uluslararası derecelendirme platformu Times
Higher Education (THE) tarafından verilen THE
Awards Asia 2024’te “Yılın Liderlik ve Yönetim
Ekibi Ödülü"ne layık görüldü. (Haber Merkezi)

İYTE liderlik
ödülünü aldı

Ameliyatsız reflü
tedavisi mümkün!
Özellikle yemeklerden sonra "Göğsüm yanıyor", “Ağzıma acı su geliyor",
“Boğazımda gıcıklanma oluyor” diyorsanız, bu yakınmalarınızın nedeni reflü olabilir 

Zira ülkemizde her 5 kişiden
1’inde görülen reflünün başlıca
belirtileri mide yanması, göğüs
ağrısı, yutma zorluğu ve geğirme
olarak sıralanıyor. Tedavi
edilmezse reflünün ciddi sağlık
sorunlarına yol açabileceğine
dikkat çeken gastroenteroloji
uzmanı Prof. Dr. Gürhan Şişman
“Genellikle yaşam tarzı değişikliği
ve ilaçla tedaviye başlıyoruz.
Ancak bazı hastalarda cerrahi
tedavi gerekebiliyor. Son
zamanlarda tıp dünyasında
giderek yaygınlaşan ameliyatsız
endoskopik reflü tedavisinde
başarı oranı yüzde 85 gibi oldukça
yüksek bir rakamı buluyor” diyor. 

YEME ALIŞKANLIĞI
Mide içeriğinin yemek

borusuna geri akması anlamına
gelen reflü, genellikle mide
yanması, göğüs ağrısı, yutma
zorluğu ve bazen geğirme
gibi semptomlarla kendini
gösteriyor. Uzun süreli reflü
yemek borusunda tahriş ve
hasara hatta zamanla
ciddi
komplikasyonlara
yol açabiliyor.
Dünya
nüfusunun
yaklaşık yüzde
10 ila 15’inde
reflü belirtileri
görülürken
Türkiye’de bu

oran yüzde 20’lere çıkıyor. Üstelik
beslenme alışkanlıklarındaki
değişiklikler, obezite ve stresin
artması gibi faktörler nedeniyle bu
oranın daha da yükselme
eğiliminde olduğu biliniyor. Uzun
vadede yemek borusunda neden
olacağı kronik tahriş ve hasar
sonucunda yemek borusunda
darlık ve dolayısıyla gelişen yutma
bozuklukları, ülser, kanamalar
hatta Barret’s özofagus olarak
adlandırılan ve kansere zemin
hazırlayan hücresel değişiklikler
bile gözlemlenebildiği için reflü
ciddi bir hastalık olarak kabul
ediliyor. Reflüye sebep olan
faktörler arasında ise hatalı yeme
alışkanlıkları (gece geç yeme,
yedikten sonra hemen uzanma,

tıkınırcasına beslenme), bazı
asitli ve yağlı
yiyeceklerin
tüketimi,
obezite,
hamilelik, sigara

kullanımı, alkol
tüketimi, stres ve

ağrı kesici

kullanımı, kan sulandırıcı
veya romatolojik ilaçlar yer

alıyor.

20-30 DAKİKA SÜRÜYOR!
ARMA yönteminde

endoskopik olarak, mide ile
yemek borusu

arasındaki kapağın
elektriksel akım

üreten bıçaklar
veya argon gazı

kullanılarak
yakılması
işlemi

sağlanıyor. Bu işlem sonucunda
yapay olarak oluşturulan ülser ve
yaralar iyileşirken, bu bölgede
skar adı verilen sert ve sıkı bir
doku oluşarak gevşeklik nedeniyle
fonksiyonunu yitiren kapağın
yeniden sıkılaşmasına imkan
tanıyor. Gastroenteroloji Uzmanı
Prof. Dr. Gürhan Şişman,
“Yaklaşık 20-30 dakika süren bu
işlem sonrasında hastalar,
herhangi bir kesi veya ameliyat izi
olmadan aynı gün hastaneden
taburcu olabiliyor” diyor. 
(Haber Merkezi)

Yaşar Üniversitesi
Yükseköğretim Kalite Kurulu
(YÖKAK) Kurumsal
Akreditasyon Programı (KAP)
sürecini başarıyla
tamamlayarak 2 yıl süreyle
Kurumsal Akreditasyon almaya
hak kazandı. Yaşar
Üniversitesi, Yükseköğretim
Kalite Kurulu’ndan (YÖKAK)
2 yıl süreyle Kurumsal
Akreditasyon almaya hak
kazandı. Yaşar Üniversitesi
Mütevelli Heyeti Başkanı
Ahmet Yiğitbaşı, akademik
başarıların yanı sıra,
akreditasyonlarla ile ulusal ve
uluslararası projelerdeki
performansıyla üniversiteler
arasında güçlü bir konum elde
ettiklerini söyledi.

Yiğitbaşı, “Geleceği daha
yaşanılabilir bir hale getirmek
için güçlü akademik ve idari
kadromuzun yanı sıra gerekli
deneyim ve altyapıya da
sahibiz. Bilimsel araştırmaların
artırılması, nitelikli yayınların

desteklenmesi ve girişimcilik
uygulamalarının teşvik edilmesi
konusundaki çabalarımızın
üniversitemizi daha yüksek
seviyelere çıkaracağından
eminim. Üniversitemiz bu yıl
23. yaşını kutluyor. Büyük
emekler verdiğimiz,

üretkenlikle büyüdüğümüz,
omuz omuza vererek
köklerimizin daha da
sağlamlaştığı bu yılda
‘Kurumsal Akreditasyon
Belgesi”’ almanın haklı
gururunu yaşıyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Yaşar Üniversitesi’ne 
kurumsal akreditasyon
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Sevgili okurlar, bugün sizlere bahar
yorgunluğunu konuşacağım. Evet,
baharın güzellikleriyle dolu

mevsiminde, enerji depolarımızın
neden birdenbire çöküş yaşadığını
sorgulamak önemli. Sokaklarda,
evlerde, işyerlerinde insanlar ayakta
kalmak için direniyor… Üzerimizde hep
bir kasvet! Bazıları ise kendini oradan
oraya atacak yer arıyor. Kimilerine göre
bu, doğanın canlanmasıyla birlikte
gelen bir enerji patlaması olmalı, ancak
benim teorim biraz farklı...

Her yıl aynı hikaye: Mart ayının
sonlarına doğru başlar bu yorgunluk
hissi. Oysa hepimiz bahar geldiği için
mutlu olmalıyız, değil mi? Ama hayır,
bizim enerji seviyelerimiz buna
katılmıyor. Neden mi? İşte size uzun
zamandır üzerine düşündüğüm, kafa
yorduğum ve gerçekliğine neredeyse
yüzde 98,3 inandığım enteresan bir
teori: Bahar, aslında doğanın büyük bir
komplosu!

Evet, doğa bize bir oyun oynuyor
olabilir mi? İşte kanıtlarım:

1. Polenin Gizli Ordusu: Baharla
birlikte her yer polenle doluyor. Alerjisi
olanlar için bu tam bir kabus!
Düşünsenize, burnunuz akıyor,
gözleriniz sulanıyor ve siz de bahar
yorgunluğunu bahane edip evde
yatmaktan başka çare bulamıyorsunuz.
Etrafımdaki herkesin gözleri şiş,
burnunun ucu kırmızı… Hapşırık tıksırık
dolanıyorlar çevremde… Canım biz
Kovid 19 travması atlatmış bir nesliriz,
hallerimiz var bizim. Böyle olunca bu
polen enerjisi de bizi bitiriyor. Sahi, bu
polen doğayı canlandıracağına gizlice
enerjimizi emiyor olabilir mi?

2. Güneşin Sinsi Planı: Güneş, bizi
bahar yorgunluğuyla kandırmak için
elinden geleni yapıyor olabilir. İlkbahar
güneşi ne kadar masum görünse de
aslında bir enerji emici mi? Hem de her
köşe başında yüzünü gösteren İzmir
güneşi! Belki de güneşin arkasında bir
grup ufak gezegen var, enerjimizi emip
kendilerine güç kazandırıyorlar. Kim
bilir?

3. Ağaçların İsyanı: Ağaçlar, belki de
kendi yaşam döngülerini takip
ediyorlar ve biz insanlar bahar
geldiğinde onların yoğun çaba sarf
etmesine anlam veremiyoruz.
Yapraklar yeşerirken, bizim enerjimiz
de yok oluyor gibi hissediyoruz.
Ağaçlar, gizlice bizim enerjimizi çalıyor
olabilir mi?

4. Gizli Bir Uzaylı İşgali: Belki de bu,
uzaylılarla ilgili bir iş. Her yıl, dünyaya
gizlice gelen uzaylılar, baharla birlikte
enerjimizi emiyor olabilir. Onların
planı, insanları bahar yorgunluğu
bahanesiyle zayıflatmak ve dünyayı ele
geçirmek olabilir!

Şaka bir yana, belki de bahar
yorgunluğu gerçekten de sadece
vücudumuzun mevsim değişikliklerine
uyum sağlama sürecinin bir parçası.
Belki de doğa, bizi uykulu ve tembel
hissettirerek dinlenmemizi sağlıyor ve
enerji depolarımızı yeniden
doldurmamıza izin veriyor.

Ne olursa olsun, bahar
yorgunluğunu bir kahkaha kaynağına
dönüştürebiliriz. Hayatın tuhaflıklarını
ve doğanın gizemlerini keşfetmek için
biraz mizahı her zaman takdir ederiz.
Unutmayın, bahar yorgunluğu geçicidir,
ancak komik teoriler eğlenceli kalır!

Sizce de doğa bize bir oyun mu
oynuyor yoksa sadece bahar
yorgunluğuna mı katlanıyoruz? 

Yorum sizin…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Doğanın isyanı mı,
yoksa bizim
miskinliğimiz mi?

ayla1kublay1@gmail.com
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1- Gayrimenkulün bulunduğu mahalle, cadde, sokak, kapı ve daire numarası: İnönü
Mh. 189/1 Sk. Potomya Sitesi D Blok No: 8 Kat:3 Bağımsız Bölüm:7 Torbalı/İZMİR
2- Gayrimenkulün durumu, tapu kaydı, varsa kadastro çapı, evsafı ile hususi
vasıfları, müştemilat ve eklentileri: Değerleme konusu taşınmaz 14 adet bloktan oluşan
Potomya sitesinin D Bloğunda bulunmaktadır. Bina 11.016,00 m² alanlı arsası üzerinde,
ayrık nizamda, 14 bloklu sitede, betonarme karkas inşaat tarzında, zemin+5 normal katlı
olarak inşa edilmiştir. Her katta 2 daire olacak şekilde binada 12 bağımsız bölüm
bulunmaktadır. Açık Otoparkı bulunan binada, çocuk oyun alanı ve bahçe duvarı olup,
ısınma ihtiyacı doğalgaz ile sağlanmaktadır. Taşınmazın ekspertizi dışarıdan
gerçekleştirilmiş olduğundan, projesi ile uyumluluğu karşılaştırılamamış olup, Torbalı
Belediyesi, İmar Müdürlüğü Arşivine göre 2 oda, salon, mutfak, banyo, hol ve 3 balkonu
olup 70 m² kullanım alana sahiptir.  
3- Gayrimenkul üzerindeki mükellefiyetler ve henüz vadesi gelmemiş rehinler:
ALBARAKA TÜRK KATILIM BANKASI A.Ş’ nin rehni bulunmaktadır. Gayrimenkul Askeri
Güvenlik Bölgeleri İçinde olduğundan alıcıya bu şerhle birlikte devredilecektir.
4- Gayrimenkulün artırılmasına esas olmak üzere satış komisyonunca biçilen rayiç
değer:1.700.000,00 (Birmilyonyediyüzbin) TL (KDV, Damga Vergisi ve Tapu Harcı
alıcıya aittir) 
5- Artırmaya iştirak için alınacak teminatın tutarı: Gayrimenkule biçilen rayiç değerin
%7,5 nispetinde olan 127.500,00 TL tutarında teminat alınması gerekmektedir. 
Teminat olarak 6183 sayılı Amme Alacaklarının Tahsil Usulü Hakkında Kanunun 10.
maddesinin 1-4 üncü bentlerinde yazılı bulunan ; para, bankalar ve özel finans
kurumları tarafından verilen süresiz teminat mektupları, Hazine Müsteşarlığınca ihraç
edilen Devlet iç borçlanma senetleri veya bu senetler yerine düzenlenen belgeler
(Nominal bedele faiz dahil edilerek ihraç edilmiş ise bu işlemlerde anaparaya tekabül
eden satış değerleri esas alınır.), Hükümetçe belli edilecek Milli esham ve tahvilat "Bu
esham ve tahvilat, teminatın kabul edilmesine en yakın borsa cetvelleri üzerinden % 15
noksaniyle değerlendirilir." kabul edilecektir. 
6- Gayrimenkulün satışının yapılacağı yer, gün ve saat: Konak Mah. Cumhuriyet
Bulvarı No:7 Kat:7 Konak/İZMİR adresindeki İzmir Vergi Dairesi Başkanlığının hizmet
binasında 29.05.2024 tarihinde Çarşamba günü saat: 10:30’ da yapılacaktır.
7- İlgilenenler Gayrimenkul Satış şartnamesini Torbalı Vergi Dairesi Müdürlüğünden
alabileceklerdir
8- Teminatın yatırıldığına ilişkin makbuzun 29.05.2024 günü, saat 10:00’ e kadar Satış
Komisyonu Başkanlığına  ibraz edilmesi gerekmektedir.  
Gayrimenkulün ihale edilmesi halinde alınan teminat ihale bedelinden mahsup edilecektir.
Malın alınmasından vazgeçilmesi veya bedelin tamamının ödenmemesi durumunda 6183
sayılı Kanun kapsamında doğacak yükümlülükler teminattan mahsup edilecek ve mahsup
sonrasında teminattan artan bir tutar olması halinde ise bu tutar doğrudan bütçeye irat
kaydedilecektir. 
9- Gayrimenkul malın satışında verilen bedel, gayrimenkule biçilen rayiç değerin %75’ini
bulmadığı ve şayet artırılan bedel amme alacağına rüçhanı olan alacakların tutarından
fazlaya çıkmadığı ve yapılmış ve/veya yapılacak masrafları karşılamadığı takdirde, en çok
artıranın taahhüdü baki kalmak şartıyla artırma 7 gün daha uzatılarak;  gayrimenkul, aynı
mahalde, 05.06.2024 tarihinde aynı saatte tekrar artırmaya çıkarılacaktır. 
10- İş bu ilanın tapu kaydında adresi bulunmayan ilgililer ile tapu kaydında ad ve adresleri
geçip de tebliğ edilemeyen ilgililere de tebliğ yerine kaimdir. 
Yukarıda yazılı hususlar dışında başka bir bilgi almak isteyenler Torbalı Vergi Dairesi
Müdürlüğüne müracaat edebilirler. 03.04.2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2021525)
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GAYRİMENKUL SATIŞ İLANI    

Süper Lig'e adını yazdıran sarı kırmızılıların Danimarkalı Başkanı
Rasmus Ankersen, yayıncı kuruluşa değerlendirmelerde bulundu

SPORT Republic şirketinin geçen
sezon eski Başkan Mehmet Sepil'den
futbol şubesini devralmasıyla
başkanlık koltuğuna oturan ve
Türk futbolunun ilk yabancı
kulüp başkanı olarak tarihe
geçen Ankersen, Süper Lig'de
kalıcı olacaklarını söyledi.
"Süper Lig'e turist olarak
gelmeyeceğiz" diyen
Ankersen, "Bu başarıdan
dolayı çok gurur duyuyoruz.
İzmir halkına hak ettiği hediyeyi
verdiğimiz için çok mutluyuz.
izmir ve bu külüp Süper Lig'de
olmayı hak ediyor" şeklinde
konuştu.

Mehmet Sepil'e övgüler yağdıran
Ankersen, "Ben aslında Mehmet Sepil'le daha önce
tanışmıştım. Kendisini ziyarette bulundum. Sepil'in
Göztepe'yi ileriye götürmek gibi hedefleri vardı.
Ardından birlikteliğe girdik. Sepil'e çok şey
borçluyuz. Buraya çok yatırımlar yaptı, biz
geldiğimizde tesisler ve stat üst düzeydeydi. Böyle
bir partner olmasaydı biz de yatırım yapmazdık.

Türkiye çok önemli bir futbol ülkesi.
Buraya gelip neler sunabiliriz, neler

başarabiliriz görmek istedik. İlk
hedefimiz Süper Lig'e çıkmaktı,

bunu başardık. Yolculuğumuzun
ikinci kısmı şimdi başlıyor. Biz
Süper Lig'e turist olarak
gelmedik. Gerekli yatırımları
yapacağız" dedi. 

Futbol kulüplerini
yönetebilmek için çok iyi
organizasyonların yapılması

gerektiğini sözlerine ekleyen
Ankersen, "Futbol takımlarını

sadece kurmak yeterli değil. İyi bir
yönetim ekibi oluşturmak da

gerekiyor. Doğru insanların işe
alınmasını ve içeride bulunmasını sağlamak

lazım. Her kademede çok başarılı bir ekip var. Sport
Republic anlamında tecrübeli ve bilgiliyiz. Futbol
takımımıza nasıl oyuncuların seçilmesini iyi
irdeliyoruz. Kulübün içerisinde olmaya çalışıyoruz.
Her zaman yöneticilerimizle temas halindeyiz.
İçeride kurduğumuz ekibe saygı duyuyor ve işlerini
yapmalarını sağlıyoruz" ifadelerini kullandı. (DHA)

FUTBOL ve basketbol liglerinde sezonun son
haftalarına girilirken Ege kulüpleri Play-Off
heyecanı yaşıyor. Futbol liglerinde bu sezon 10
Ege takımı birden Play-Off oynamaya hak
kazanırken, Basketbol Süper Ligi'nde ise ilk kez 3
Egeli finallere katılacak. Süper Lig'de 2 yıldır ilk
kez temsilcisi olmayan Ege, Göztepe'nin 1'inci
Lig'den Süper Lig'e dönmesiyle bayram sevinci
yaşadı. Ligde geçen sezon ilk yılında Play-Off
finali oynayan Bodrum FK ise bu sezon da Play-
Off'u yüzde 99 oranında garantiledi. Yine geçen
sezon TFF 2'nci Lig'de final oynayarak 1'inci Lig'in
kapısından dönen Bucaspor 1928, bu yıl 2'nci Lig
Beyaz Grup'ta Play-Off biletini haftalar önceden
aldı. Ligde Kırmızı Grup'ta ise Menemen FK,
Teknik Direktör Yılmaz Vural yönetiminde Play-
Off'u garantileyerek 1'inci Lig'e dönmek için
umutlarını artırdı.

Normal sezonun tamamlandığı TFF 3'üncü
Lig'de ise 7 takım birden 2'nci Lig yolunda Play-
Off oynamaya hazırlanıyor. Profesyonel
kategoriye çıktığı ilk yılda sezonu Türkiye
liglerinin tek namağlup takımı olarak
tamamlayan Aliağa Futbol, buna rağmen 3'üncü
Lig 1'inci Grup'ta şampiyonluğu kaptırıp ikinci

sırada yer alarak Play-Off'ta direkt grup finaline
adını yazdırdı. Grupta Ayvalıkgücü Belediyespor
mütevazı takımıyla art arda ikinci kez Play-Off'a
kaldı. 2'nci Grup'ta 6 yıldır 3'üncü Lig'den
kurtulamayan Türkiye'nin en köklü kulüplerinden
Karşıyaka, normal sezonu üçüncü bitirip 4 sene
sonra Play-Off oynamaya hak kazandı. (DHAI

Altay’ın 16’lık yıldızı ilk
gol sevincini yaşadı
ALTAY’IN 16 yaşındaki orta saha

oyuncusu Enes Öğrüce, Boluspor
maçında attığı golle profesyonel futbol
kariyerindeki ilk gol sevincini yaşadı.

Trendyol 1. Lig’de haftalar önce küme
düşmesi kesinleşen Altay, genç
oyuncularını gelecek sezon mücadele
edeceği TFF 2. Lig’e hazırlamaya devam
ediyor. Son haftalarda ilk 11’in
değişmez ismi olan 2007 doğumlu orta
saha oyuncusu Enes Öğrüce, etkili
oyunuyla dikkatleri çekerken, Boluspor

maçında fileleri havalandırarak takımını
öne geçiren golü kaydetti. Altay,
müsabakayı 3-1 kaybeden taraf olsa da
16 yaşındaki altyapı patentli oyuncunun
kariyerindeki ilk profesyonel golünü
atması camiayı mutlu etti. Haftalardır iyi
bir performans ortaya koyan Enes’in
şimdiden birçok kulübün radarına
girdiği de öğrenildi. Öte yandan Altay,
ligde Adanaspor ve Ankara
Keçiörengücü’yle (D) karşılaşıp sezonu
tamamlayacak. (DHA)

Ege'nin Play-Off heyecanı başlıyor

POTADA 3 EGELİ 
BASKETBOL Süper Ligi'nde bu sezon Ege
ilk kez 5 takımla birden temsil edilirken 3
Ege ekibi Play-Off oynamaya hazırlanıyor.
Ligin küme düşmeyen en köklü
takımlarından Pınar Karşıyaka, normal
sezonu ilk 4'te bitirmeyi garantileyerek
Play-Off biletini yine haftalar önceden
aldı. Manisa Büyükşehir Belediyespor
ligdeki ikinci yılında ilk kez Play-Off'u
garantiledi. Aliağa Petkimspor ise normal
sezonun bitimine 1 maç kala Play-Off
biletini almak üzere.
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İzmir'de Yarımada
Spor Oyunları'na

geri sayım başladı
İZMİR'de yıllardır geleneksel olarak
düzenlenen 17'inci Yarımada Spor
Oyunları, 6-11 Mayıs tarihleri
arasında Çeşme'de yapılacak.
Çeşme-Karaburan-Urla Yarımadası
ve çevresindeki ilçelerdeki
gençlerin 15 farklı spor dalında
yarıştığı önemli organizasyonun
tanıtım toplantısı İzmir Gençlik Spor
İl Müdürlüğü'nün öncülüğünde 3
Mayıs Cuma günü saat 16.00'da
oyunların ev sahibi Çeşme'de
düzenlenecek. (DHA)

KSK’de eksikler 
CAN SIKIYOR...
TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup'ta yarın
akşam Play-Off'un ilk turunda
Anadolu Üniversitesi'ni ağırlayacağı
maça bilenen Karşıyaka'nın tek
sıkıntısı takımdaki sakatların
çokluğu. Çapraz bağları kopan
takımın önemli isimleri golcü Yasin
Ozan ve sağ bek Erdem'in sezonu
daha önce kapattığı Kaf-Kaf'ta adale
yırtığı meydana gelen orta saha Sefa
da son hafta öncesi sezonu
kapatırken, sol bek Ferdi ise henüz
iyileşmedi. Eksiklerine rağmen
rakibiyle tek maç eleme usulüne
göre oynayacağı ilk tur randevusunu
kazanıp 2'nci Lig yoluna devam
etmekten başka hedefi olmayan
Karşıyaka'da taraftarın biletlere
yoğun ilgisi de sürüyor. Yeşil-
kırmızılılar Alsancak Stadı'nı yine
tıklım tıklım dolduracak. (DHA)
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Ege Üniversitesi (EÜ) Devlet Türk Musikisi
Konservatuvarı tarafından düzenlenen
“Solo Konser” etkinliğinde İzmir Ümran
Baradan Güzel Sanatlar Lisesi öğrencileri
sahne aldı. Sanatçı çocuklar sırasıyla
“Savaş Dansı”, “Some Over The Rainbow”,
“Valse” ve “Valtz In A Minor” eserlerini
seslendirdi.  Program, Ümran Baradan
Güzel Sanatlar Lisesi öğrencilerinin icra
ettiği “Bir Fırtına Tuttu Bizi”, “Gavotte In A
Minor”, “Lagrima”, “October Song”,
“Bahar Yağmuru”,“River Flows In You”
gibi eserler ile vals ve oda orkestrası
gösterileriyle devam etti. Kemalpaşa
Kaymakamı Musa Sarı etkinliği çok
beğendiğini ifade ederek öğretmenlere ve
emeği geçen herkese teşekkür etti, başarı
belgelerini verdi. (Haber Merkezi)

HAREKETLİ GÜNLER
Doğası ve mavi bayraklı

plajlarıyla turistlerin tatil
rotalarından Kuşadası, su altı
güzellikleri sayesinde yerli
ve yabancı misafirlerine,
turkuaz rengi denizde dalış
yaparak Ege'nin eşsiz
güzelliklerini keşif olanağı
sunuyor. Özellikle nisanda
önceki senelere göre yüksek
seyreden hava sıcaklıkları
dalış turizmini canlandırdı.

DERİNLERİN GİZEMİ
Turistler 7 dalış merkezinin

faaliyet gösterdiği kentte,
dünyanın en büyük batık
uçaklarından biri Airbus A300,
tek motorlu uçak ve mağara
bulunan 13 resif noktasında
dalış yaparak su altının
güzelliğine tanıklık ediyor.
Dalış eğitmeni Tağmaç
Saraçoğlu, sezonun erken
başladığını ve talebin günden
güne arttığını söyledi. (AA)

Mevsim normallerinin üzerinde seyreden sıcaklıklar, su altı güzellikleriyle
öne çıkan Kuşadası dalış turizmini bu sezon erken hareketlendirdi

IHLARA VADİSİ
göz kamaştırıyor
Melendiz Çayı, Hasan Dağı’nın volkanik
patlamasıyla dağın eteklerinden doğan
tabiat harikası bir çay olarak Aksaray’ın
Ihlara Vadisi’nde yerli ve yabancı
turistlerin ilgisini çekiyor. Yine volkanik
patlama ile
oluşan ve
dünyanın en
büyük 2. kanyon
vadisi olan Ihlara
Vadisi
içerisinden
kilometrelerce
akan Melendiz
Çayı tabiat
harikası
görüntüler
oluşturuyor. Her
yıl binlerce yerli
ve yabancı
turistin ziyaret
ettiği Ihlara
Vadisi yaz
mevsiminin gelmesiyle birlikte bu yıl da
ilgi odağı olmaya devam ediyor. Yerli ve
yabancı turistler vadi ve çayın eşsiz bir
güzelliği olduğunu belirterek
keşfetmeye geldiklerini söyledi. (İHA)

ZAMANI DURDURAN
BİR ASK HİKAYESİ
İzmir Devlet Opera ve Balesi (İZDOB), klasik bale repertuvarının en
ikonik eserlerinden Kuğu Gölü Balesi'ni İzmirli izleyicilerle buluşturdu

Türkiye'nin en değerli endemik
bitki türlerinden olan ve
Afyonkarahisar sınırlarındaki
Eber Gölü kıyısında yetişen
'Eber sarısı' baharın gelişiyle
çiçek açtı. Eber sarısı,
yeryüzündeki yaklaşık 18 bin
baklagiller türü içerisinde tek
çiçekten 3 meyve veren tek tür
olarak biliniyor. Eber sarısını
koparana 244 bin 315 lira ceza
kesiliyor. (DHA)

İzmir Büyükşehir
Belediyesi İklim Değişikliği ve
Sıfır Atık Dairesi
Başkanlığı’nın Olivelo Yaşayan
Parkı’nda ilkini düzenlediği
“Dönüşüm Aile Kampı” büyük
ilgi gördü.  Kamp, herkesin
sağlıklı ve dengeli bir çevrede

yaşama hakkından hareketle,
çevresel sürdürülebilirlik
ilkeleri doğrultusunda
sürdürülebilir bir yaşam için
atığın önlenmesi, azaltılması,
yeniden kullanılması ve
dönüştürülmesi bilincinin
yaygınlaştırılması amacıyla

düzenlendi. Kampta 8-9 yaş
grubu öğrenciler, aileleriyle
birlikte doğa yürüyüşüne
katıldı, yoga yaptı, kuşları
gözlemledi ve kaçeli koyunları
ile tanışarak koyun kırkımı
etkinliğine katıldı.
(Haber Merkezi)
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Geleceğin müzik
dehaları sahnede

İzmirli ailelere özel
atıksız yaşam kampı

Tek çiçekte üç 
meyve veriyor

İzmir Özel Türk Koleji lise öğrencilerinin İngilizce
müzikallerİ bu yıl da seyirciyle buluştu. “Cats Jr.” İTK
Bornova Kampüsü’nde, “We Will Rock You” İTK Konak
Bahattin Tatış Kampüsü’nde sergilendi. Yetenekleri ile
göz dolduran öğrenciler, profesyonel sahne duruşları
ve dil hâkimiyetleriyle beğeni topladı. (Haber Merkezi)

İTK’lı gençlerden
İngilizce müzikal

ŞAHESER SAHNEDE
Pyotr İlyiç Çaykovski'nin

bestelediği Kuğu Gölü Balesi
seyirciyle buluştu. Prens

Siegfried ve Odette'nin romantik
ve trajik aşk hikayesini anlatan

eserde Şef Tolga Taviş,
başkemancı Kemal Tören

eşliğindeki orkestrayı yönetti. Genel
müdür Tan Sağtürk, Kuğu Gölü'nün
sahnelenmesi meşakkatli eserlerden

biri olduğunu söyledi.

USTA OYUNCULAR
Başrolleri Odette-Odile rolünde
Cansu Polat, Prens Siegfried
rolünde Çağın Özideş, Von
Rothbart rolünde Boğaçhan
Bozcaada, Kraliçe Prens
Siegfried'in annesi rolünde Çisil

Bozcaada ve öğretmen Wolfgang
rolünde Altan Kılınç paylaştı. Bornova

Necdet Aydın Sahnesi’nde gösterilen
eser 2, 4, 7, 9 ve 11 Mayıs tarihlerinde de

sanatseverlerle buluşacak. (AA)


